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صندوق کارآفرینى امید استان اصفهان در نظر دارد ملک تملیکى خود را از طریق مزایده عمومى و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده با بهره گیرى از 
سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (www.setadiran.ir) با شماره مزایده 1–1403  به صورت الکترونیکى به فروش برساند.شش دانگ یک قطعه 
باغ مشجر به مساحت 1325 متر مربع مى باشد – آدرس ملک : استان اصفهان، شهر شهرضا، روستاى کهرویه واقع شده است. قیمت پایه کارشناسى
000 ،1،325،000 ریال - مبلغ تضمین: 5 درصد مبلغ پایه میباشد . لذا از متقاضیان دعوت میشود از تاریخ درج آگهى 1403/02/24 جهت دریافت اسناد 
مزایده به سامانه تدارکات الکترونیکى دولت  با کد فراخوان 2003093710000001 و شماره  مال 2103093710000005  مراجعه کنند.  - آخرین مهلت جهت 
ارائه پیشنهاد 1403/03/19 ساعت :14:00 زمان بازگشایى: 1403/03/20 ساعت 10:00:و اعلام برنده: 1403/03/21  ساعت: 10:00 تضمین : واریزى نقدى 
یا ضمانتنامه بانکى- زمان بازدید از تاریخ 1403/02/25لغایت1403/03/05 ساعت بازدید از 10 صبح تا 13 به جزء ایام تعطیل میباشد. همچنین جهت 
تحویل پاکت الف) ضمانتنامه به آدرس: تهران، خیابان طالقانى غربى، نرسیده به میدان فلسطین، ستاد مرکزى صندوق کارآفرینى امید طبقه 2 مدیریت 
پشتیبانى مراجعه نمایند. برگزارى مزایده صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) میباشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و 
دریافت اسناد مزایده، پرداخت تضمین شرکت در مزایده (ودیعه)، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق 
امکانپذیر مى باشد. در صورت نیاز به اطلاعات بیشتر با شماره تلفن صندوق کارآفرینى امید استان اصفهان: اصفهان، خیابان هشت بهشت غربى، بین 

چهارراه ملک و گلزار کد پستى : 8154765317 تلفن  03132648117 همراه 09396510190 تماس حاصل گردد. 

 آگهی مزایده عمومی شماره ۱ -۱۴۰۳

صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان

       

توقف در ایستگاه «سنگ اندازها»!
۲

بلاتکلیفى طبقه دوم 
تحولتحول جدیدی در کاربری بخش مهمی  جدیدی در کاربری بخش مهمی 

از میدان نقش جهان از میدان نقش جهان در راه است؟در راه است؟

۳

منظور رئیس شوراى شهر از کسانى که مانع تکمیل پروژه قطار تهران - اصفهان مى شوند چه کسانى است؟

رقیب جدیرقیب جدی
 برای مدعیان آقای گلی! برای مدعیان آقای گلی!

رحمان جعفرى در هفته بیســت و هفتــم لیگ برتر 
دهمین گل خود را به ثمر رساند و براى اولین بار تعداد 
گل هاى خود را دورقمى کرد. مهاجم تیم تراکتور که با 

درخشش در پیراهن شمس آذر مورد توجه ...

۳۳
 بخوانید

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

نخبه های فیزیک 

جهان به اصفهان 

می آیند

علت آلودگی دیروز 

هوای اصفهان 

چه بود؟

۵

فروش میلیونی کارتن خالی یخچال و فریزر کره  ای! ساختمان مخابرات شهر زواره پلمب شدجهان نما حیله جدید سامسونگ برای شکست اپلاستان بهترين زمان از پوشک گرفتن کودکانتکنولوژی سلامت

تاثیر اعجاب آور غلات در بهبودی دیابت 

تاثیر منفی قطع و وصل شدن
 آب بر پرندگان مهاجر

محرم شانس محرم شانس 

قهرمانی سپاهان

 را کلاً نابود کرد! را کلاً نابود کرد!

۶

دیابت از جمله بیمارى هایى اســت که تنها با مصرف 
دارو یا تزریق انســولین بهبود نمى یابد بلکه باید حتما 
از یک رژیم غذایى خاصى براى درمان آن پیروى کرد. 

تحقیقات جدید نشان داده که غلات باستانى مانند جو 
و ارزن مى توانند به افراد مبتلا به دیابت نوع 2 در بهبود 

سلامت قلب کمک کنند...

معاون محیط زیســت طبیعى و تنوع زیستى حفاظت 
محیط زیســت اســتان اصفهان اظهار داشت: تالاب 
گاوخونى که به عنوان مامنى براى گونه هاى جانورى 
گوناگون از جمله پرندگان مهاجر در شــرق شهرستان 

اصفهان قرار دارد، در یک دهه گذشته با بحران خشکى و 
کاهش منابع آبى روبه رو بوده است.حسین اکبرى افزود: 
تعداد پرندگان مهاجر در زمستان سال هایى که تالاب 

گاوخونى پرآب بود...

شرکت خدمات حمایتى کشاورزى استان اصفهان وابسته به وزارت جهاد کشاورزى در نظر دارد انجام امور نگهبانى و حفاظت فیزیکى خود را  از طریق 
برگزارى مناقصه عمومى یک مرحله اى به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید. کلیه مراحل برگزارى مناقصه از « دریافت اسناد ، ارائه پیشنهاد ، بازگشایى 
نرخ هاى پیشنهادى و ... « در بستر سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرسwww.setadiran.irانجام خواهد شد و لازم است مناقصه 
گران در صورت عدم عضویت قبلى ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهى امضاى الکترونیکى(توکن) را جهت  شرکت در مناقصه محقق سازند، 

1-شماره  فراخوان و تاریخ انتشار آگهى مناقصه در سامانه: 2003001553000002 روز دوشنبه مورخه 1403/02/24
2-نام و نشانى مناقصه گزار:شرکت خدمات حمایتى کشاورزى استان اصفهان به آدرس اصفهان شهرك امیریه رو به روى خیابان پنجم

3-مهلت زمانى دریافت اسنادمناقصه از سامانه: از روز دوشنبه مورخه 1403/02/24 لغایت ساعت 19 روز شنبه مورخه 1403/02/29
4- آخرین مهلت ارائه پاکت هاى پیشنهادى- بارگذارى در سامانه بصورت pdf : تا ساعت 19 روز سه شنبه مورخه 1403/3/08

*لازم به ذکر است پیشنهادات ارسالى باید حداقل 45 روز از تاریخ آخرین مهلت تحویل پیشنهاد ها اعتبار داشته باشند.
5-تاریخ گشایش پیشنهاد ها: روز چهارشنبه مورخه 1403/3/09 ساعت 9 صبح در سالن جلسات استان مى باشد.

6-میزان و نوع تضمین فرآیند اجراى کار مبلغ:  3,122,788,302  ( سه میلیارد و یکصد و بیست و دو میلیون و هفتصد و هشتاد و هشت هزار و سیصد و 
دو ) ریال که به  دو صورت ضمانتنامه بانکى و یا پرداخت نقدى (فیش واریزى) بحساب شباى شماره IR250100004001039704005791 نزد بانک مرکزى 
جمهورى اسلامى ایران بنام خزانه دارى کل از طریق دستور پرداخت ساتنا یا پایا با شناسه واریز 301039761263500650000000000006  قابل ارائه مى 

باشد.
7-آدرس و زمان تحویل اصل تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار:اصل تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار (الف) علاوه بر بارگذارى در سامانه، مى بایستى 
بصورت فیزیکى و در پاکت دربسته و ممهور ، حداکثر تا پایان وقت ادارى روز سه شنبه مورخه 1403/3/08 به دبیرخانه کمسیون معاملات مناقصه گذار 

در آدرس فوق الذکر تحویل و رسید دریافت شود.
ضمنا جهت کسب اطلاعات بیشتر مى توانید ضمن تماس با  شماره تلفن 37811070-031 به  آدرس اینترنتى شرکتwww.assc.irو آدرس  پایگاه 

ملى اطلاع رسانى مناقصات http://iets/mporg.ir  نیز مراجعه فرمائید.
-شماره تماس پشتیبانى سامانه1456( تماس با دفتر ثبت نام در سامانه اداره کل صنعت ، معدن و تجارت استان اصفهان بشماره (09132074426)

       مناقصه عمومی یک مرحله ای
شركت خدمات حمایتی كشاورزی  استان اصفهان

شركت خدمات حمایتی كشاورزی استان اصفهان

نوبت  دوم

 م.الف:۱۷۱۵۳۲۲

    شرکت خدمات حمایتى کشاورزىوزارت جهادکشاورزى
شماره   ۵۵/۳۳/۰۳/۱۰۲/۲

و و قطع منف تاثی

 
 
  

 بخوانید بخوانید
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شرط جدید براى ثبت نام
 دانش آموزان

فروش میلیونى کارتن خالى
 یخچال و فریزر کره  اى!

خبرخوان
حریق در قطار
 با 300 مسافر

تسنیم |راه آهــن جمهورى اســلامى 
ایران از بــروز نقص فنى (حریــق) در ریل باس 
شرکت حمل ونقل ریلى رجا در هشتگرد خبر داد. 
خوشبختانه این حادثه به جز یک نفر از همکاران 
راه آهن که دچار مصدومیت از ناحیه مچ پا شــده 
اســت، هیچ مصدومیتى را در پى نداشته است. 
ریل باس مســیر هشــتگرد ـ تهران در منطقه 
سرحدآباد فردیس دچار نقص فنى شده و قسمتى 
از واگن دچار حریق مى شود. این ریل باس حدود 
300 مسافر داشته داشــته که همه مسافران به 
موقع از قطار پیاده شده و حریق بعد از پیاده شدن 

مسافران اتفاق افتاده است.

فساد بزرگ فوتبالى
فارس |فدراســیون فوتبال کشورمان بعد 
از مســائل مطرح شــده در زمینه پرونده بزرگ 
فساد در مستطیل سبز دســت به کار شد. پرونده 
فساد در فوتبال کشــورمان چند روزى است که 
جنجال آفرین شــده و بالاخره فدراســیون هم 
به این موضوع واکنش نشــان  داد. در اطلاعیه 
فدراسیون فوتبال آمده است: تحقیقات پیرامون 
پرونده مطروحه که به ســال 1400 مربوط مى 
شــود،در  هماهنگى کامل با نهادهاى ذیربط و 
مراجع ذیصلاح در  کمیته اخلاق فدراســیون در 
حال  رسیدگى بوده و  تشریفات مرتبط در دایره 
تحقیقات تا تعیین تکلیف پرونده و  مســتند به  

قوانین و کدهاى اخلاقى ادامه خواهد داشت.

وقت نیست
بــراى  روزنامه هم میهن|وقــت 
نجات تهران تنگ اســت. آنطــور که مطالعات 
زلزله شناسى نشان مى دهد هر 150 سال یک بار 
در تهران زلزله بالاى شــش ونیم ریشتر مى آید 
و حالا 120 ســال از آخرین زلزله دوره اى تهران 
مى گذرد؛ در فاصله اى 30 ســاله تا زلزله شدید 
بعدى. زلزله شناســان مى گویند، زمان تاریخى 
آزاد شدن انرژى گسل هاى تهران نزدیک است 
و تنها راه حل نوسازى بافت فرسوده است که در 

توان دولت و شهردارى نیست.

2کار جدید کیانوش عیارى 
صبا | کیانوش عیــارى در افتتاحیه برنامه 
بزرگداشت خود در موزه سینماى ایران از کار روى 
2 اثر جدید خبر داد. این کارگردان سرشناس گفت: 
على رغم مشکلات جسمانى ناشــى از بیمارى، 
کار روى یک فیلم سینمایى جدید به نان «زندان 
دوست داشتى» و یک سریال به نام «سوسک ها، 

کابوس ابدى من» را در آینده کارى خود دارم. 

فروش 142 میلیاردى کتاب
سخنگوى نمایشگاه کتاب تهران  ایمنا |
از فــروش 142 میلیارد تومانى ســى وپنجمین 
نمایشــگاه بین المللى کتاب تهران طى سه روز 
نخست برپایى خبر داد و گفت: این میزان فروش 
در دو بخش حضورى با ارزش 104 میلیارد تومان 
و در بخش مجازى بــه ارزش 38 میلیارد تومان 

ثبت شد.

 به کجا چنین شتابان؟!
برترین ها | فرزاد فرزین کم کــم دارد به 
یک «همه کاره و هیچ کاره» تبدیل مى شــود. 
ما فرزین را با خوانندگى مى شــناختیم و بعدا او 
را مقابل دوربیــن دیدیم. اما حــالا و این روزها 
او نه به اندازه کافى خواننده اســت و نه به اندازه 
قابل قبولى بازیگر! او را حالا علاوه بر ویدئوهاى 
کنسرت هایش با ویدیوهاى بگومگویش با علیرضا 
بیرانوند در برنامه مافیا مى بینیم. انگار یک «امتیازِ 
نانوشته» براى برخى هنرمندان تعریف شده که 
اگر در چند حوزه مختلف حضور نداشته باشند، آن 

امتیاز را کسب نمى کنند. 

معاون مرکــز فنــاورى اطلاعــات وزارت آموزش و 
پرورش با اشاره به لزوم ثبت نام در سامانه ملى املاك 
و اسکان گفت: ثبت نام پایه هاى ورودى مدارس یعنى 
پایه هاى اول، هفتم و دهم از طریق پنل والدین به شکل 
الکترونیکى در پنجره واحد خدمات الکترونیک وزارت 
آموزش و پرورش به نشانىmy.medu.irانجام خواهد 
شــد.معاون مرکز فناورى اطلاعات آموزش و پرورش 
ادامه داد: ثبت نام مشــروط به تاییــد اطلاعات محل 
سکونت توسط والدین در سامانه ملى املاك و اسکان 
وزارت راه و شهرسازى به آدرس amlak.mrud.ir است.
تختایى در خصوص نحــوه ثبت نام گفت: بدین منظور 

my.medu.irشده و با کلیک بر  والدین باید ابتدا وارد
روى دکمه «ورود والدین/عموم/فرهنگیان» وارد پنجره 
واحد خدمات الکترونیکى آموزش و پرورش شوند. پس 
از ورود، سامانه پیغامى را براى تایید کدپستى و آدرس 
محل سکونت به والدین نمایش مى دهد.وى افزود: در 
صورت درست نبودن آدرس، والدین بایستى نسبت به 
ثبت کدپستى محل سکونت خود در سامانه ملى املاك 
و اسکان به آدرسamlak.mrud.ir اقدام نمایند. سپس 
مجدداً به پنجره واحد خدمــات الکترونیکى آموزش و 
پرورش به آدرسmy.medu.ir وارد شــده و نسبت به 

تایید آدرس محل سکونت خود اقدام کنند.

سخنگوى ستاد مقابله با قاچاق کالا و ارز از لوازم خانگى 
تقلبى کره  اى در بازار خبر داد.

حمیدرضا دهقانى نیا با اشاره به ادعاهاى مطرح شده در 
رابطه با فروش کالاهاى قاچاق از سوى دست فروش ها، 
تصریح کرد: اطلاعاتى مبنى بر اینکه دستفروش ها به 
صورت سازمان یافته کالاى قاچاق عرضه کنند وجود 
ندارد و ما این موضــوع را قبول نداریــم. بیش از 95
درصد دستفروش ها، با جعل برند، کالاى تقلبى عرضه 
مى کنند و فروشنده کالاى قاچاق نیستند. البته با فروش 

پوشاك دست دوم باید برخورد شود.
وى با بیان اینکه شــاخص تشــخیص کالاى قاچاق، 

شناسه کالا است، گفت: برخى تولیدکنندگان پوشاك 
هنوز شناســه کالا را بر روى محصــولات خود درج 
نکرده اند. مشــاهدات میدانى نشان مى دهد حدود 10
درصد بازار پوشــاك به کالاى قاچاق اختصاص دارد، 

چراکه کالاى تقلبى هم در این بازار زیاد است.
این مقام مسئول با بیان اینکه در حوزه لوازم خانگى هم 
این موضوع صدق مى کند و بخشى از کالاهاى کره اى، 
در اصل تقلبى هستند، تصریح کرد: در حال حاضر کارتن 
خالى یخچال و فریزرهاى کره اى حتى تا چند میلیون 
تومان هم در فروشگاه هاى اینترنتى فروخته مى شود که 

ادعاى تقلبى بودن کالاها را تایید مى کند.

مانى مهدوى
رییس شوراى اسلامى شهر اصفهان هشدار داده است 
سنگ اندازى هایى در مسیر تکمیل پروژه قطار سریع 
السیر تهران- اصفهان مشاهده مى شود. به گفته محمد 
نورصالحى گویا بدنه کارشناسى دستگاه هاى مرکزى 

با این پروژه مخالفت کرده اند.
رئیس شوراى شهر اصفهان به جزئیات بیشترى درباره 
این سنگ اندازى ها و معرفى سنگ اندازها اشاره نکرده 
است اما این موضوع که او دیروز در جلسه علنى شوراى 
شهر به آن اشاره کرد آنقدر با اهمیت هست که مى طلبد 

مسئولان استانى پیگیر آن باشند.
پروژه قطار سریع السیر تهران- اصفهان یکى از مهم 
ترین پروژه هاى کشور است که روند تکمیل آن بسیار 
کند پیش مى رود. این پروژه 410 کیلومترى قرار بود 
تا پایان دهه 80 به اتمام برسد اما امروز اجرارى پروژه 
قطار سریع   السیر اصفهان- تهران ظاهرا در نیمه   راه خود 
قرار دارد. دلایل زیادى درباره کندى پیشرفت این ابر 
پروؤه عنوان شــده که مهم ترین آن تامین منابع مالى 
است. این موضوعى است که محسن منصورى، معاون 
اجرایى رییس جمهور زمستان سال گذشته به آن اشاره 
کرد و البته گفت که دولت تمامى ظرفیت  خود را براى 
فعال سازى پروژه به کار خواهد بست چون به گفته او 
تأکید رئیس جمهور بر این است که این پروژه در صدر 

پروژه هاى عمرانى اصفهان دنبال شود.
محور سخنان روز گذشته رئیس شوراى شهر اصفهان 
هم در جلسه روز گذشته شورا همین بود که چرا پروژه 
اى که دستور روســاى جمهور دولت هاى مختلف و از 
جمله ابراهیم رئیسى پشت آن است هنوز به سرانجام 
نرسیده است: « این پروژه ملى در دولت هاى مختلف 
پیگیرى شده اســت. رئیس جمهور در ســفر اول به 
اصفهان و معاون اجرایى وى در سفر اخیر قول تکمیل 
این پروژه را به مردم دادنــد، بنابراین انتظار ما از دولت 
و رئیس جمهور این اســت که این پروژه ارزشــمند را 
که براى کل کشــور مى تواند مؤثر باشد مورد حمایت 
قرار دهنــد. از رئیس جمهور درخواســت مى کنیم که 

اجازه ندهد پروژه هاى عظیم ملى دســتخوش حب و 
بغض هاى محلى و منطقه اى شــود. بخشى نگرى و 
منطقه اى نگرى نباید در تصمیم گیرى هاى کلان کشور 
تأثیر گذار باشد. در همین راستا اگر لازم باشد مکاتباتى با 

مقام هاى ملى خواهیم داشت.»
کدهایى که نورصالحى درباره دلایل عقب افتادن این 
پروژه مى دهد جالب توجه اســت. او از مخالفت «بدنه 
کارشناسى دســتگاه هاى مرکزى» با اجراى این خط 
آهن و از سویى «حب و بغض هاى محلى و منطقه اى» 
خبر مى دهد که کار تکمیل پروژه قطار ســریع السیر 
تهران- اصفهان را با دشــوارى مواجه کرده است. آیا 
منظور نورصالحى به مدیرانى اســت که که با گرایش 
هاى بومى در دولت مشغول کار هستند و مانع تکمیل 
این پروژه شده اند؟ و اگر چنین است، این مدیران دقیقاً 

چه کسانى هستند و توجیه کارشناسى شان براى توقف 
پروژه چه بوده است؟

پاسخ این سئوالات فعلاً مبهم است اما واقعیت این است 
که پروژه قطار سریع السیر تهران- اصفهان  آنقدر مهم 
است که اســتان هاى مختلف از وجود آن بهره ببرند. 
طبق آنچه تخمین زده مى شود نزدیک به 16 میلیون 
مسافر دریک سال از این مسیر امکان جابه جایى خواهند 
داشت. زمان سفر اصفهان به تهران به کمتر از دو ساعت 
مى   رسد. علاوه بر آنکه دسترسى استان   هاى همجوار 
مانند چهارمحال، یزد و فارس به پایتخت هم بســیار 
آسان   تر مى شود. قطعا با بهره   بردارى از این طرح شاهد 
تحولى بزرگ در صنعت حمل   ونقلى کشور خواهیم بود 
اما ظاهراً به گفته نورصالحى تکمیل آن با سنگ اندازى 

هایى در سطح ملى مواجه شده است.

محســن منصورى معاون رئیس جمهور در اظهارات 
سال گذشته اش مشخصاً از تدابیرى خبر داد که اتخاذ 
شده و جدیتى که به گفته او در کار اســت تا پروژه به 
زودى به فعالیت و تحرك خوبى برســد. چند ماه بعد از 
این اظهارات اما امروز تحرك در تکمیل این پروژه در 
وضعیت خوبى نیست. گفته هاى دیروز رئیس شوراى 
شهر اصفهان مبین همین موضوع است. حالا مى ماند 
کســى که به میدان بیاید و براى علت این کم تحرکى 
توضیحات کامل ترى ارائه کند. خود رئیس شــوراى 
شهر، معاون رئیس جمهور، استاندار اصفهان یا هر مقام 
اجرایى یا تصمیم گیر دیگرى مى توانند در این باره ذى 
صلاح باشند. بالاخره باید مشخص شود که چرا حال و 
روز یکى از مهمترین پروژه هاى کشور به جایى رسیده 

که عده اى باید در راه تکمیل آن سنگ اندازى کنند. 

منظور رئیس شوراى شهر از کسانى که مانع تکمیل پروژه قطار تهران - اصفهان مى شوند چه کسانى است؟

توقف در ایستگاه «سنگ اندازها»! آنالیز مجلس جدید
روزنامه فرهیختگان | بررســى ها نشان 
مى دهد که بیشترین کرســى مجلس دوازدهم، در 
انحصار کاندیداهــاى اختصاصى شــوراى ائتلاف 
نیروهاى انقلاب (شــانا) با 58 کرسى است. پس از 
شــانا، اصلاح طلبان با کسب 40کرســى قرار دارند. 
ائتلاف مردمى نیروهاى انقلاب اسلامى (امنا) با 16
کاندیداى اختصاصى در جایگاه سوم و جبهه موسوم 
به «صبح ایران» نیز با 11 کاندیداهاى اختصاصى در 
جایگاه بعدى قرار دارد. کمترین کاندیداى اختصاصى 
راه یافته به مجلس دوازدهم متعلق به شوراى وحدت 

نیروهاى انقلاب اسلامى با 4 کاندیداست.

ترفند افغان ها 
براى خرید خانه  

در قانــون ثبت شــرکت ها همه  برترین ها|
اعضاى هیات مدیره مى توانند خارجى باشند به شرط 
آنکه محل دفتر و فعالیت شرکت در ایران باشد. این 
بهترین راه بــراى دورزدن قانون منع خرید و فروش 
ملک و خانه توســط افغان هاســت. فقط در یکى از 
شهرهاى سیستان و بلوچستان در 2 ماه 200 شرکت 
توسط افغان ها ثبت شده اســت. آنها به نام شرکت 
ملک و زمین و خانه خریدارى مــى کنند تا از این راه 

تجارت و سود کنند.

در آمد عجیب مافیاى زباله
فارس|  رضا محمــدى مدیر عامل ســازمان 
پسماند تهران در نشســت خبرى در خصوص در آمد 
مافیاى زباله گفت: ماهیانه این افراد حدود 180 میلیارد 
 و ســالانه بالاى 2000 میلیارد در آمد دارند.  محمدى 
گفت: هر شهروند تهرانى  740 گرم زباله در روز  تولید  
مى کند  و روزانه   7400 تــا 7500 تن زباله در تهران  
تولید مى شــود.30 درصد زباله تهرانى خشک است و 
اگر  10 تا 15 درصد را تفکیک کنیم مى توانیم 1300
تا 1500 تن از زباله خشک را تفکیک مى کنیم ودست 

مافیا کوتاه مى شود.

یازدهمى هاى
 مجلس دوازدهم 

ایسنا | با توجه به اعلام نتایج انتخابات توسط 
وزرات کشــور، 119 نماینده مجلس یازدهم توانستند 
مجوز حضــور در دوازدهمین دوره مجلس شــوراى 
اســلامى را به دســت آورند. در حال حاضر مجلس 
یازدهم 286 نماینده دارد؛ جواد ساداتى نژاد، امیرحسین 
قاضى زاده هاشمى، احسان خاندوزى و علیرضا زاکانى 
استعفا کردند. تعدادى از نمایندگان در انتخابات ثبت نام 
نکردند و حدود 22 نماینده رد صلاحیت شدند. تعدادى 
از نماینــدگان نیز در بحبوحه رقابت هــاى انتخاباتى 

انصراف دادند.

اخراج خارجى هاى بى حجاب
انتخاب | امیرحسین بانکى پور، نماینده اصفهان 
در مجلس و از طراحان لایحه حجاب گفت: بر اساس 
قانــون جدید عفــاف و حجاب در پنج مــورد، پلیس 
مى تواند اشخاص را بازداشت کند؛ نیمه برهنه ها، افراد 
سازمان یافته یا متصل به جریان هاى معاند و خارجى، 
اشــخاصى که در مقابل تذکر مقاومت کرده و برخورد 
کنند و خارجى هایى که اســناد قابل قبــول به همراه 
نداشته باشــند که براى افراد خارجى هم ما اخراج در 

نظر گرفته ایم.

حق مسلم از نگاه کیهان
روزنامه کیهان| اکنون به جــرأت مى توان 
گفت که جمهورى اســلامى ایران به عنوان کمترین 
اقدام ضرورى باید اجراى تمامى قطعنامه هاى شوراى 
امنیت سازمان ملل، از جمله قطعنامه هاى این سازمان 
درباره پرونده هسته اى کشورمان را متوقف کرده و در 
اولین گام، بازرسان آژانس را از کشور اخراج کند. باور 
بفرمائید که این حق مسلم و قانونى کشورمان است. 

این حق مسلم را پایمال نکنید.

باستان شناسان موفق شده اند حمام بزرگترین پادشاه 
جهان را در کاخى منحصر به فرد کشف کنند. 

فیلیپ دوم پادشــاه مقدونیه قصد نداشت اسکندر را 
به عنوان جانشــین خود انتخاب کند؛ زیرا او را فردى 

ضعیــف و ناتوان می دانســت. هرچند دســت تقدیر 
طورى سرنوشت جوان 20 ســاله را رقم زد که بتواند 
نام خود را به عنوان یکى از برترین فرماندهان نظامى 
جهان جاودانه کند. برخى به خاطر همین موفقیت هاى 

نظامى او را بزرگترین پادشاه جهان مى دانند. اخیرا نیز 
حمام شخصى بزرگترین پادشاه جهان در یونان کشف 

شده است.
پدر اسکندر مقدونى دستور ســاخت کاخى بزرگى و 
Aigai افسانه اى را در شمال یونان داده بود. این کاخ

نام داشت و سال ها میزبان اسکندر نوجوان بود. باستان 
شناسان اخیرا توانســته اند دو بخش جدید را در کاخ 
Aigai پیدا کنند که فراتر از نام خود اهمیت داشته اند. 

این دو بخش حمام و مرکز تمرین هستند. 
در عصر یونان باســتان طبقه بندى هــاى اجتماعى 
فوق العاده اهمیت داشــت و کسى جز فرزندان اشراف 
نمى توانست در زمره دوست شاهزادگان باشد. اغلب 
نیز دوســتان دوران نوجوانى بــه فرماندهان و یاران 
نهایى پادشاه تبدیل مى شــدند. به همین خاطر تحت 
آموزش یکسانى با شاهزاده قرار مى گرفتند تا بتوانند 
افرادى مناسب براى مشاغل نظامى و سیاسى باشند. 
کشف حمام اسکندر مقدونى نیز همین موضوع را تایید 

مى کند. این حمام حالتى نیمه عمومى داشــته است و 
توسط فرزندان اشراف استفاده مى شد.

در کنار حمام نیز بخش تمرینى دیده مى شــود. آنها 
جنگیدن، کشتى گرفتن و شــکار را در کنار هم تمرین 
مى کردند و از نظر ذهنى نیز توســط برترین اســاتید 

فلسفه غرب آموزش مى دیدند. 
باستان شناســان همچنین موفق شده اند خرابه هاى 
مربوط به یک آرامگاه، معبد، تئاتر، اندرونى و چندین 
گور سلطنتى را در این مکان پیدا کنند. جالب اینجاست 
که در دیوار کنارى حمام بزرگترین پادشاه جهان یک 
حفره بزرگ دیده مى شــود که ظاهرا براى خروج آب 
کاربرد داشته اســت. این کاخ اولین بار 16 سال پیش 
کشف شد و از آن زمان تاکنون تحت بازسازى گسترده 
قرار گرفته است.کارشناسان توانسته اند تاکنون کف، 
ســتون ها، تصاویر موزاییکى و قسمتى از بخش هاى 
تزئینى کاخ را بازسازى کنند. در همین زمان تلاش ها 

براى اکتشافات بیشتر ادامه یافته است.

حمام بزرگترین پادشاه جهان کشف شد

در کرانگ تپ ماها ناخون (بانکوك) یک رستوران معروف و جایزه برده وجود 
دارد. مشــتریان مى توانند در این رستوران ســوپ کاملا سالم 49 ساله اى از 

گوشت گاو و بز سفارش دهند! 
مشتریان رستوران در توصیف این سوپ از عبارت «معطر و خوشمزه» استفاده 
مى کنند و برخى هم مى گویند طعم منحصــر به فردش را نمى توان به خوبى 
توصیف کرد. این رستوران سوپ کاملا ســالم خود را از سال ها پیش در منو 
عرضه مى کند و تقریبا سه نسل سرآشپز حرفه اى در حال تهیه و سرو آن روى 

میز مشتریان بوده اند.
آخر هر شب، باقى مانده ظرف سوپ دوباره براى روز بعد جمع آورى مى شود 
و کسى آن را دور نمى ریزد. فردا، مواد غذایى بیشترى به باقى مانده شب قبل 
افزوده مى شــود و این روند دوباره ادامه پیدا مى کند. حالا چندین دهه است 
که رســتوران بانکوکى این کار را انجام مى دهد و ظاهرا ســوپ کاملا سالم 

باقى مانده!
در یک رستوران واقع در بخش آساکوسا از توکیو ژاپن هم نوعى تاس کباب 

به نام Oden میان مشتریان محبوب شــده. این خوراك محلى هم از سال 
1945 تاکنون مانند همان غذاى بانکوکى، دوباره به چرخه پختن و سرو شدن 
باز مى گردد. البته رستوران مذکور از سال 1916 مشغول به سرو این خوراکى 
محبوب بوده. گفته مى شــود به دلیل گم شــدن ظرف این سوپ در خلال 
حملات هوایى جنگ جهانى دوم، قدمتش را به 1916 نسبت نمى دهند. یک 
نوع سوپ دیگر هم وجود دارد که ظاهرا منشا وجودى اولین ذرات آن به قرن 

پانزدهم باز مى گردد!
مشتریان زیادى طرفدار این خوراکى ها هستند. علاوه بر این، نبود موارد فوتى 
در اثر مسمومیت ناشى از ســوپ و همچنین بازخوردهاى مثبت گردشگران 

نشان مى دهد خوردن این غذاهاى قدیمى مشکلى ایجاد نمى کند. 
پیش از هر چیز، طرفداران این تاس کباب مى گویند که مزه آن اصلا شبیه به 

گوشت مانده و گندیده نیست و مزه بدى ندارد. 
این سوپ ها پس از طى کردن روند پخت کامل، روى آب در حال جوش قرار 
داده مى شوند تا همچنان گرم و قابل سرو بمانند. بدین ترتیب هرگونه باکترى 

احتمالى درونشــان هم از بین مى رود. تا زمانى که هیچ باکترى مضرى براى 
انسان به این سوپ افزوده نشــود و به طور دائمى تا دماى امحا باکترى مضر 
جوشانده شود، سوپ کاملا سالم مى ماند. در این شرایط است که مى توان آن 
را مصرف کرد و به مدت طولانى نگه داشــت یا حتى آن را مانند روش ژاپنى 
و بانکوکى به مواد خوراکى دیگر افزود. شاید روزى براى شما هم پیش بیاید 
که در سفر به سرزمین هاى شرقى بتوانید سوپى بخورید که سنش از خودتان 

هم بیشتر باشد!

بفرمایید تاس کباب 79 ساله...!
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نخبه هاى فیزیک جهان
 به اصفهان مى آیند

کمک به تشخیص بیمارى 
با فناورى پزشکى هسته اى

آفت به جان 
درختان زیتون شهر 

عضو هیات رئیسه شـوراى اسلامى شـهر اصفهان 
گفت: سازمان پارك ها و فضاى سـبز، آفت درختان 
زیتون را مورد توجه قرار دهد. احمد شـریعتى با بیان 
اینکه اوضـاع فضاى سـبز و درختان از نظـر حفظ و 
نگهدارى در شرایط مناسبى نبوده است، اظهار کرد: 
درختان زیتون دچار آفت بسـیار بدى به نام عسلک 
شده اند که حتى اگر سم پاشى هم صورت گیرد باید 
مجدداً از پاجوش رشد کند. به سازمان پارك ها تذکر 

دادیم که این موضوع را مورد توجه قرار دهند.

تغییر مدیرعامل
 شرکت توزیع برق 

معارفه مدیرعامل جدید شـرکت توزیع برق اسـتان 
اصفهـان برگزار شـد. جبه گـزارش روابـط عمومى 
شـرکت توزیع برق اسـتان اصفهان، در مراسمى که 
با حضـور ذبیحى معـاون هماهنگـى توزیـع توانیر، 
حقیقت سرشـت معـاون هماهنگى امـور اقتصادى 
استاندار، دیگر مدیران استاندارى و مدیران و معاونین 
صنعت برق اسـتان و مدیـران کل و مدیـران ارگان 
هاى اسـتان اصفهان برگزار شد، از زحمات مهندس 
علاقمندان تقدیر و مهندس محمد مرادى به عنوان 
مدیرعامل جدید شـرکت توزیع برق استان اصفهان

 معرفى شد.

آغاز فاز چهارم 
تعریض بزرگراه خرازى 

معاون عمران شهرى شهردار اصفهان گفت: عملیات 
احـداث فاز چهـارم پـروژه تعریـض بزرگراه شـهید 
خرازى، حدفاصل پل شـهید قدسـیانى تا رمپ امام 
خمینـى (ره) در ضلع شـرقى بزرگـراه از هفته آینده 
آغاز مى شود.اصغر کشاورزراد با اعلام این خبر گفت: 
پروژه تعریض بزرگراه شهید خرازى در سه فاز انجام 
شد که فاز نخست حدفاصل خیابان هاى مطهرى تا 
پل جهاد، فـاز دوم حدفاصل پل جهـاد تا پل صاحب 
روضات و فاز سوم محدوده پل صاحب روضات است. 
وى گفت: براى احداث این پروژه عمرانى 24 میلیارد 

تومان هزینه شده است.

امکان ثبت شکایت اولیاى 
دانش آموزان 

مدیرعامل سـازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانى 
شهردارى اصفهان گفت: امکان ثبت شکایت اولیا در 
سامانه سفیر مهر فراهم شده است و همه خانواده ها 
مى توانند شکایات خود پیرامون سرویس مدارس را 
از جمله هزینه و رفتار راننده در این سامانه ثبت کنند. 
محمد پرورش اظهار کرد: سـال ها بود که سـرویس 
مدارس به صورت سـنتى اداره مى شـد، امـا دغدغه 
مدیریت شهرى و شوراى اسلامى شهر در دوره هاى 
مختلف این بود که فرایند آن هوشـمند باشـد و این 
مهم سال گذشته در اصفهان رقم خورد. وى با اشاره 
به اینکه سال گذشته اطلاعات 84 هزار و 630 دانش 
امور در سامانه سفیر مهر ثبت شـد، افزود: اطلاعات 
1893 مدرسه در سامانه بارگذارى و در این راستا به 
1429 مدرسه سرویس دهى شـد. وى تصریح کرد: 
در ایـن فرایند اطلاعات 7212 راننـده نیز بارگذارى 
شـد، البته حرکتـى را از سـال گذشـته آغـاز کردیم 
که مقاومت هاى بسـیارى را از سـوى شـرکت هاى 

حمل ونقل شاهد بودیم.

به خیابان حافظ توجه کنید
رئیس کمیسیون هوشمندسازى و حمل ونقل شوراى 
اسلامى شـهر اصفهان گفت: براى نظم ترافیکى در 
خیابـان حافظ اقـدام عاجـل به عمل آیـد. ابوالفضل 
قربانى با اشـاره به توقـف تردد موتورسـیکلت ها در 
بازار اصفهان اظهار کـرد: این اقدام قابـل تقدیر بود 
کـه امیدواریـم به صورت جـدى دنبال شـود، ضمن 
اینکه براى نظم ترافیکى در خیابـان حافظ نیز اقدام 

عاجل به عمل آید.

آرمان کیانى
تعیین وضعیت طبقه دوم میدان نقش جهان یک بار دیگر 

موضوع روز مسئولان استان اصفهان شده است. 
سال هاســت هر مدیرى که در حوزه میراث فرهنگى 
اصفهان آمده و رفته، خواسته براى طبقه دوم میدان نقش 
جهان کاربرى مشخصى تعیین کند اما هنوز اتفاق خاصى 

در این باره نیافتاده است.
حالا و در جدیدترین مورد، روابط عمومى اســتاندارى 
اصفهان اعلام کرده که مهران زینلیان، معاون هماهنگى 
امور عمرانى اســتاندارى اصفهان از جذب سرمایه گذار 
براى ایجــاد کاربرى در طبقه دوم میــدان نقش جهان 

به منظور استفاده بهتر گردشگران خبر داده است.
او گفته اســت فضاهاى ناب و قابل توجــه میدان امام 
(ره) باعث شد تا در دولت سیزدهم براى طبقه دوم این 
مجموعه تاریخى کاربرى، تعیین و امکان استفاده مردم و 

گردشگران از این فضا فراهم شود.
زینلیان در بازدید از طبقه دوم میدان نقش جهان با اشاره 

به جذب سرمایه گذار به منظور تحقق این موضوع، ادامه 
داد: بازدید میدانى و جلســه اى بــراى رفع چالش هاى 
ســرمایه گذار در این مجموعه داشتیم تا با تسهیل امور، 
امکان بهره مندى کامل از فضاى این مجموعه ارزشمند 

فراهم شود.
طرح بازسازى طبقه دوم میدان نقش جهان، سال 1376 
توسط مرحوم شیرازى براى راه اندازى موزه جهان اسلام 
مطرح شــد و دو ســال پیش هم مدیر کل وقت میراث 
فرهنگى اصفهان درباره کاربرى این محدوده تاریخى 
گفته بود: «طبقه دوم میدان نقش جهان فضاى خوبى 
است که سال ها رها شــده و کاربرى مناسبى براى آن 
تعریف نشــده اســت. باید براى طبقه دوم میدان نقش 
جهان کاربرى داراى شــأن تعریف کــرد، این فضا را 
نمى توان به کافه بستنى تبدیل کرد! باید تعریف فرهنگى 
صورت بگیرد، تاکنون نیز چند ســرمایه گذار براى این 
بخش مراجعه کردند و به آن ها اعلام شده که این فضا 
را براى یک گالرى موزه اى مى خواهیم که در درجه اول 

تبدیل به محلى براى معرفى آثار نفیس و هنرمندان باشد 
و سپس در بحث حراج هاى هنرى تبدیل به بازارچه اى 
براى آثار منحصربه فرد، نفیس و فاخر شــود. بسیارى از 
گردشگران خارجى علاقه مند به این نوع و شکل از آثار 

هنرى هستند.»
رویاى تبدیل طبقه دوم میدان نقــش جهان به موزه یا 
گالرى، سال هاست بر سر زبان ها است اما فعلاً که همه 
چیز به حرف طى شده است. سال 1397 مدیر پایگاه ثبت 
جهانى میدان نقش جهان در گفتگویى گفت که از مسجد 
شیخ لطف االله تا مسجد امام (ره) ورودى و خروجى مورد 
نیاز ساخته شده است و بخش اول موزه در این قسمت کار 
خود را تا پایان آن سال آینده آغاز مى کند و براى این موزه 
44 غرفه هم در نظر گرفته شــده است اما خبرى نشد تا 
امروز که معاون استاندار از جذب سرمایه گذار براى ایجاد 
کاربرى در طبقه دوم میدان نقش جهان صحبت کرده 
است. آیا طلسم تعیین کاربرى براى این محدوده تاریخى 

بالاخره شکسته خواهد شد؟ 

تحول جدیدى در کاربرى بخش مهمى از میدان نقش جهان در راه است؟ 

بلاتکلیفى طبقه دوم 

دستگاه فوق پیشرفته اســپکت سى تى اسکن در بخش 
پزشکى هسته اى بیمارستان سیدالشــهدا اصفهان راه 
اندازى شــد.متخصص پزشکى هســته اى بیمارستان 
سیدالشــهدا با بیان اینکه این دســتگاه نوعى دستگاه 
تشخیصى و از زیر مجموعه دستگاه هاى پزشکى هسته اى 
است افزود: این دستگاه عملکردهاى دو دستگاه مجزاى 
اسپکت و ســى تى را در یک مجموعه فراهم مى آورد و 

تعرفه استفاده از آن بصورت دولتى محاسبه مى شود.
دکتر مصلحى افزود: بخش سى تى این دستگاه، اطلاعات 
تکمیلى مفیدى درباره ساختمان بدن مى دهد و موجب 

افزایش حساسیت و یافته هاى اسکن مى شود.

وى گفت: تصویربردارى اســپکت ســى تى روشــى 
غیرتهاجمى است و به منظور تشحیص طیف وسیعى از 
بیمارى ها مورد استفاده قرار مى گیردگفت: بسته به نوع 
اسکن درخواســتى، رادیودارو (داروى رادیواکتیو) از راه 
تزریق وریدى وارد بدن مى شوند واین رادیوداروها در بدن 
تجمع یافته و پس از فرایندى با بافت بدن، انرژى آن ها به 
شکل اشعه گاما از بدن خارج مى شود و پرتوهاى گاما توسط 
دوربین گاما دریافت شده و پس از طى مراحلى یه صورت 
تصویر بازسازى مى شوند.وى افزود: هم اکنون بیماران 
در اصفهــان مى توانند با تعرفه دولتى از این دســتگاه ها 

بهرمند شوند.

پنجاه و چهارمین المپیاد جهانى فیزیک مرداد امسال در 
دانشگاه صنعتى اصفهان برگزار مى شود و انتظار مى رود 
بیــش از 400 دانش آموز نخبه و 250 نفر از اســتادان 
فیزیک از 70 تا 80 کشور به منظور شرکت در این رقابت 
علمى به ایران و شهر اصفهان سفر کنند.رییس کمیته 
برگزارى پنجاه و چهارمین المپیاد جهانى فیزیک معتقد 
است افراد حاضر در این رویداد بین المللى که در اصفهان 
برگزار مى شود، دانش آموزان برجسته و نخبه کشورهاى 
خود هستند و در آینده تاثیرگذارترین چهره ها در بخش 

علم خواهند بود.
محمود بهمن آبادى ادامه داد: پیشینه برگزارى المپیاد 

جهانى فیزیک به بیش از 50 ســال قبل باز مى گردد، 
تیم هاى ایرانى از 36 سال پیش در المپیاد حضور دارند و 
از بدو ورود، مدال هاى خوبى کسب کرده اند.وى اضافه 
کرد: با توجه به برگزارى خوب این المپیاد در سال 2007 
در ایران، تصمیم بر برگزارى مجدد آن در کشــورمان 
گرفته شد و دانشگاه صنعتى اصفهان میزبان این رویداد 
است.بهمن آبادى با اشــاره به حمایت دانشگاه شهید 
رجایى و استقبال دانشگاه صنعتى اصفهان براى میزبانى 
المپیاد فیزیک، گفت: افــزون بر 100 نفر در اصفهان و 
بیش از 50 نفر در تهران مشغول فعالیت هستند تا این 

رویداد مهم به بى نظیرترین شکل برگزار شود.

 ساختمان مخابرات شهر زواره پلمب شد

 سد «سرداب» تابستان ابهره بردارى مى شود

ورود دام به مراتع غرب استان آزاد شد

نصب المان  «گل محمدى و گلاب» در 5 نقطه کاشان

بهره بردارى ازساختمان فرماندارى تا یک ماه آینده

گل آرایى 2 امامزاده

 نصــف جهان   رییــس اداره مخابرات شهرســتان 
اردستان گفت: به نظر مى رسد، ملک اداره مخابرات 
شهر زواره متعلق به شخص حقیقى بوده که در خارج 
از کشور زندگى مى کرده و در نهایت با شکایت هاى 
متعدد این فرد، دادگاه به این تشخیص مى  رسد که 
مالکیت این مکان حقیقى بوده و رأى به قلع و قمع 

این مکان مى دهد.
حمیدرضا ترکیان روز شنبه در گفت وگو با خبرنگار 
ایرنا افزود: ســال 1350 اداره اوقــاف و امور خیریه 
شهرســتان با ادعاى اینکه این مکان موقوفه است 
آن را به طور اجاره در اختیار مخابرات شهرســتان 

قرار مى دهد.
وى اضافه کرد: از ســه ســال پیش فرد حقیقى که 
ادعاى مالکیــت این مکان را دارد اقــدام به تنظیم 
شکواییه در دادگاه علیه اداره مخابرات و اداره اوقاف 
شهرســتان اردســتان مى کند. فرجام خواهى اداره 
اوقاف نیز نتیجه نداد و در نهایت اداره مخابرات زواره 
با حکم قضایى روز چهارشــنبه 19 اردیبهشت ماه 

پلمب شد.
وى اظهار کرد: اداره مخابرات زواره یک اداره مستقل 
از مرکز مخابرات اردستان اســت و اگر مشکلى در 
شبکه مخابرات زواره به وجود بیایید اداره مخابرات 
اردســتان قادر به ارایه خدمات به مشترکان بخش 

زواره نخواهد بود.
رییس اداره مخابرات اردســتان تاکید کرد: انتظار 
داشــتیم براى ادامه خدمات دهــى اداره مخابرات 
زواره به مشــترکان و اداره ها و نهادهاى مستقر در 
شــهر زواره از پلمب این مرکز حســاس مخابراتى 

جلوگیرى مى شد.
ترکیان گفت: این مرکــز با توجه به اســتقرار زیر 
ســاخت هاى متعدد مخابراتى امکان جابجایى در 
زمان کوتاه به دلیل تعداد زیرساخت هاى موجود را 

نخواهد داشت.
وى اضافه کرد: مخابرات زواره هم اکنون هفت نیرو 
و هشت هزار مشترك دارد که در حال حاضر با پلمبى 

که شده نمى تواند به خدمات رسانى خود ادامه دهد.

 نصــف جهــان  معــاون هماهنگى امــور عمرانى 
اســتاندارى اصفهان از تکمیل ســد «ســرداب» 
فریدونشــهر در تابستان امســال در صورت تامین 

اعتبار مالى این پروژه خبر داد.
مهران زینلیان افزود: اعتبــار مورد نیاز براى اجراى 
این پروژه از طریق طرح مُولدسازى و همچنین منابع 

وزارتخانه هاى مرتبط تامین مى شود.
وى در باره پروژه ســد «بلُطاق» شهرستان بویین 
میاندشت که در سال هاى گذشته تصویب شده اما 
به اجرا نرسیده اســت، گفت: مقرر شد در این زمینه 
پیگیرى ها از وزارت نیرو انجام شــود و اجراى سد 

بعنوان بند با هدف تأمین منابع آب پایدار شهرستان 
مورد استفاده قرار بگیرد.

معاون هماهنگى امور عمرانى استاندارى اصفهان 
افزود: پروژه جهاد آبرســانى به روســتاهاى استان 
در ســه شهرســتان نایین، ســمیرم و فریدونشهر 
در مجمــوع حــدود 70 درصد پیشــرفت فیزیکى 

دارد.
زینلیان ادامــه داد: شــتاب اجراى این پــروژه در 
نایین مطلوب اســت اما در شهرستان هاى سمیرم 
و فریدونشــهر انتظار داریم اجراى پروژه با شــتاب 

بیشترى پیش برود.

 نصف جهان  ورود دام به مناطق عشایرى شهرستان 
 هاى فریــدن، فریدونشــهر، چــادگان و بوئین و 

میاندشت آزاد شد.
على رحیمى رئیس اداره منابع طبیعى شهرســتان 
فریدونشهر اظهار داشت: مساحت اراضى شهرستان 
فریدونشهر 220 هکتار اســت که 180 هزار هکتار 
عرصه منابع طبیعى اســت که با آزاد شــدن ورود 

دام به مراتع این شهرســتان 140 هزار واحد دامى 
در مناطق عشایرى اســکان پیدا مى کنند. رحیمى 
افزود:  از 180 هزار هکتــار عرصه منابع طبیعى 40 
هزار هکتار آن جنگل و 140 هــزار هکتار آن مرتع 
اســت. این 140 هزار واحد دامى در دهستان هاى 
اطراف شهر فریدونشهر، پیشکوه، پشتکوه اول و دوم 

اطراق مى کنند.

 نصف جهان  مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضاى 
سبز شهردارى کاشان، از نصب و اجراى المان گل 
محمــدى و گلاب در پنج نقطه شــهرى خبر داد. 
حمیدرضا ممیز خاطرنشان  کرد: این المان ها داراى 
ابعاد  2/5 در 2/5 در 1/5 متر است که به مناسبت این 

ایام طراحى و اجرا شده است.
وى گفت: طرح بکاررفته در این المان ها بر اســاس 
گلاب پاش سنتى بوده که در آن مولفه هایى نظیر گل 

مرغ و گل محمدى استفاده شده است.

مدیرعامل ســازمان ســیما، منظر و فضاى ســبز 
شــهردارى کاشــان تصریح کرد: رنگ آمیزى این 
المان  ها برگرفته از دشت هاى گل محمدى کاشان 
است.این مقام مسئول ، با اشاره به تولید این المان ها 
در سازمان ســیما، منظر و فضاى سبز و با طراحى و 
اجراى هنرمند بومى محمد خاکى متذکر شــد: خلأ 
چنین المان هایى در پایتخت گل و گلاب به چشــم 
مى خورد که امیدواریم طراحــى و اجراى این المان 

نقطه آغازى در این زمینه باشد.

 نصف جهان  ســاختمان جدید فرمانــدارى بویین 
میاندشت تا یک ماه آینده به بهره بردارى مى رسد.

در جریــان بازدیــد مدیــر کل نوســازى مدارس 
اســتان از برخى طرح هاى درحال اجــراى بویین 
میاندشت، فرماندار این شهرستان گفت:ساختمان 
جدیدفرماندارى با 90 درصد پیشرفت تا یکماه آینده 

به بهره بردارى مى رسد.
رضاعلى معصومى افزود: ساختمان دبیرستان علامه 

طباطبایى شهر افوس هم 70 درصد پیشرفت دارد وتا 
قبل از شروع سال تحصیلى جدید افتتاح خواهد شد.

وى بااشاره به اینکه کانون شهید مطهرى تبدیل به 
سیمنا مى شود اضافه کرد:براى ساخت کانون پرورش 
فکرى کودکان ونوجوانان شهرستان هم شهردارى 
وشوراى اسلامى بویین میاندشــت هزارمتر زمین 
بصورت رایگان واگذار کرده ویک خیر ساخت آن را 

به عهده گرفته است.

 نصف جهان   آیین عطرافشانى، گل آرایى و غبارروبى 
مضجع و ضریح امامزادگان آقاعلى عباس و شاهزاده 
محمد (ع) با نام ”گل ســرخ“ برگزار شد.سرپرست 
نمایندگى اوقاف و اموروخیریه بادرود گفت: این آیین 
همزمان با فصل برداشت گل محمدى در اردیبهشت 
ماه در این آســتان مقدس برگزار مى شود.حسین 
نرجسیان افزود: ”گلسیر“ در گویش محلى به معناى 

گل سرخ و بعبارتى سیراب شــدن زائران از فضایل 
معنوى و عرفانى این امامزادگان است.

نرجســیان گفت: آیین عطرافشــانى و گل آرایى با 
استفاده از گل هاى مزرعه آســتان مقدس و گلاب 
حاصل از آن برگزار شده است.امسال به مناسبت دهه 
کرامت، این آیین براى اولین بار بصورت گل افشانى 

صورت گرفت.

شاخص هواى کلانشهر اصفهان در نخستین ساعات 
روز یکشنبه در حالى در شرایط ناســالم براى عموم 
شــهروندان قرار گرفت که علت افزایش شــاخص 

آلاینده ها طبیعى نبوده است.
شاخص کیفیت هواى کلانشهر اصفهان در نخستین 
ساعات یکشــنبه با میانگین 153 در وضعیت قرمز و 
ناسالم براى عموم شهروندان قرار گرفت و کماکان تا 
ساعات ظهر و لحظه انتشار این گزارش شرایط ناسالم 

هوا ادامه دارد.
افزایش شــاخص آلودگى هواى کلان شهر اصفهان 
درحالى اســت کــه طى هفته هــا و روزهــاى اخیر 
سامانه هاى ناپایدار متعددى در استان فعال بوده و باد 

و باران وضعیت جوى شهر اصفهان را در شرایط قابل 
قبول و پاك قرار داده بود و دیروز نیز یک موج ناپایدار 

در استان فعال است.
در همین ارتباط محمود مزارع کارشناس مسؤول اداره 
امور آزمایشگاه هاى اداره کل حفاظت محیط زیست 
اصفهان نیز در پاسخ به خبرنگار مهر گفت که از نیمه 
شب شنبه شرایط افزایش شاخص هوا را در کلانشهر 
اصفهان شاهد بودیم.وى البته از علت وقوع این شرایط 
ابراز بى اطلاعى کرد و افزود: سازمان هواشناسى نیز 
براى روز یکشنبه وقوع خیزش گردوخاك پیش بینى 
نکرده بود و بنا بر اعلام این ســازمان از روز دوشنبه 

احتمال وزش باد و گردوغبار وجود دارد.

در همین پیوند لیلا امینى رئیــس مرکز پیش بینى و 
مخاطرات جوى اداره کل هواشناسى استان اصفهان 
اظهار داشت: با وجود شــاخص قرمز هواى اصفهان، 
هیچ پدیده جوى که ســبب افزایش شاخص ها شود، 
نداریم هرچند که از سمت استان اراك کمى گردوخاك 
گزارش شده اما به اندازه اى نبود که روى هواى شهر 

اصفهان مؤثر باشد.
وى افــزود: به نظر مى رســد مشــکل در سیســتم 
و سنســورهاى ایستگاه هاى ســنجش هوا بوده که 
شاخص ها در ساعاتى در وضعیت قرمز قرار گرفته زیرا 
بر اساس الگوهاى هواشناسى شرایط جوى مطلوب 

بوده است. 

علت آلودگى دیروز هواى اصفهان چه بود؟

سرپرست اداره کل طرحهاى توسعه شهرى و منطقه اى شهردارى اصفهان گفت: گام(فاز) 
نخست طرح گستره ویژه «چهارباغ عباسى اصفهان»، امسال با بررسى پلاك هاى بدنه 

غربى و شرقى این محور فرهنگى - تاریخى تهیه مى شود.
سعید صادقانى افزود: این طرح در راســتاى احیاى محور فرهنگى- تاریخى اصفهان و 

در بازنگرى طرح تفصیلى این کلانشــهر و کاربرى 
گستره(پهنه) ویژه براى بدنه غربى و شرقى چهارباغ 

عباسى تعریف شده است.
وى با اشــاره به اینکه خیابان چهارباغ عباسى باید با 
سایر کاربرى هاى کالبدى و بصرى این محور همخوان 
شود، تاکید کرد: بر این اساس برداشت هاى میدانى از 
وضع موجود پلاك ها انجام خواهد شد تا بتوان طرح 
گستره ویژه این خیابان را بر اساس تحلیل ها تهیه کرد.
سرپرســت اداره کل طرح هاى توســعه شــهرى و 
منطقه اى شهردارى اصفهان بیان داشت: البته طرح 

گستره ویژه چهارباغ عباسى یک کار بین بخشى است که همکارى شهردارى و اداره هاى 
کل میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى و راه و شهرسازى را هم مى طلبد.

وى بیان داشــت: از برنامه هاى اجرایى امسال معاونت شهرسازى و معمارى شهردارى 

اصفهان، غنى سازى نقشه هاى مصوب از جمله تعیین تکلیف بن بست هاست که این کار 
علاوه بر شتاب در پاسخ به شهروندان و جلوگیرى از برداشت  سلیقه اى از نقشه ها و ضوابط 

توسط شهروندان و کارشناسان، از خلاء هاى قانونى نیز پیشگیرى مى کند.
صادقانى گفت: در این اقدام توسعه اى، ابتدا تهیه پرونده طولى معابر شهر(نمایى از مسیر 
که از کنار دیده مى شــود و تغییرات ارتفاعى را نشان 
مى دهد) مورد توجه قرار مى گیرد و سپس در گام هاى 
بعد آماده سازى و غنى سازى نقشه هاى اراضى واقع در 

حریم شهر آماده مى شود.
سرپرســت اداره کل طرح هاى توســعه شــهرى و 
منطقه اى شهردارى اصفهان گفت: در تعیین تکلیف 
پرونده طولى معابر نیز محاســبه شیب معبر در طول 
گذر، همسطحى پلاك ها در یک سطح و دفع آب هاى 

سطحى نیز مورد امعان نظر قرار مى گیرد.
وى با اشــاره به ارتباط مســتقیم اداره کل طرح هاى 
توسعه شهرى و منطقه اى شــهردارى و زیرمجموعه آن در مناطق پانزده گانه اصفهان 
با شهروندان گفت: ملاك پاســخگویى به ارباب رجوع در این اداره کل و مناطق تابعه، 

نقشه هاى طرح تفصیلى مصوب و همچنین دفترچه ضوابط و مقررات مصوب است.

گام نخست طرح گستره خیابان چهارباغ اجرا مى شود
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ظاهرا سامسونگ برنامه هاى ویژه اى براى سرى گلکسى اس 25
دارد. سامسونگ مى خواهد با ادغام هوش مصنوعى و باترى اپل را 

در بازارهاى جهانى پشت سر بگذارد.
شرکت هاى زیادى فناورى شارژ سریع را در آغوش گرفته اند و 
همین سبب شده است که استفاده از گوشى هوشمند دلچسب تر 
شود. اکنون سرعت شارژ اکثر گوشى هاى بازار از 33 تا 240 وات 
متغیر است. بدین ترتیب ممکن است گوشــى شما بین 5 تا 40
دقیقه به صورت کامل شارژ شود. هرچند متاسفانه سامسونگ و 

اپل در برابر این روند مقاومت مى کنند.
سرعت شارژ گوشى هاى ســرى آیفون 15 اپل از 25 وات فراتر 
نمى رود. سامسونگ نیز اکثر گوشــى هاى خود را با پشتیبانى از 
شــارژ 25 وات عرضه مى کند و فقط در تعداد بسیار کمى از آنها 
پشتیبانى از شارژ 45 وات دیده مى شود. هرچند چنین چیزى ابدا 
براى کاربران خوشایند نیست و سامسونگ تحت فشار قرار دارد. 
پیشتر شایعاتى منتشر شده بود که شرکت کره اى مى خواهد در 
گلکســى اس 25 اولترا ظرفیت باترى را افزایش داده و سرعت 

شارژ را به 65 وات برساند.
هرچند ظاهرا هزینه هاى بالا مانع از عملى شدن این طرح شده 
است. به همین خاطر کره اى ها این تغییر مهم را تا سال 2026 و 
عرضه گلکسى S26 اولترا به تاخیر انداخته اند. بر اساس شایعات 
جدید سامسونگ قصد ارائه ترکیبى از هوش مصنوعى و باترى 
را دارد. در واقع آنها می خواهند همچنان ظرفیت باترى گلکسى 

S25 اولترا را روى 5000 میلى آمپر ساعت و سرعت شارژ آن 
را روى 45 وات حفظ کنند.

چنین چیزى بى تردید ســبب ناامیدى کاربران خواهد شد. 
براى یادآورى باید گفت که ظرفیت باترى گوشــى پرچمدار 

سامســونگ از زمان عرضه گلکســى S21 اولترا هیچ تغییرى 
نکرده اســت. اگرچه ترکیب هوش مصنوعى و باترى نمى تواند 

سبب برترى سامسونگ بر رقباى چینى خود شود، اما شاید 
وضعیت گوشى هاى پرچمدار این شرکت را در برابر آیفون  

بهبود ببخشد.
اخیرا کاربرى در شبکه اجتماعى ایکس مدعى شده است 

BatteryAI که سامسونگ روى ویژگى جدیدى به نام
کار مى کند. این ویژگى مختص سرى گلکسى اس خواهد 
بود و مى تواند حدود 5 تا 10 درصد به عمر باترى دســتگاه 

شما اضافه کند.
در حال حاضر نیز نرم افزارهایى وجــود دارند که مى توانند عمر 
باترى دستگاه شما را افزایش دهند. اما اینکار معمولا با کاهش 
قدرت CPU و GPU یا با کاهش توانمندى هاى مودم انجام 
مى گیرد. هنوز کاملا مشخص نیســت که سامسونگ چگونه 
مى خواهد با اضافه کردن هوش مصنوعى عمر باترى را افزایش 
دهد؛ اما برخى گمــان مى کنند که اینکار با بســتن برنامه هاى 

غیرضرورى پس زمینه ممکن خواهد شد.
S25 البته هنوز زمان زیادى تا معرفى گوشى هاى سرى گلکسى

باقیمانده و ممکن است سامسونگ در نهایت برنامه هاى خود را 
تغییر دهد. هرچند با توجــه به حضور پررنگ ویژگى هاى هوش 

مصنوعى در سرى گلکســى S24، مى توان گفت که تصمیم 
سامســونگ براى ادغام باترى و هوش مصنوعى چندان دور از 

انتظار نیست. 
طبیعتا سامسونگ مى بایســت براى بهینه کردن هرچه بیشتر 
این قابلیت همکارى نزدیکى با کوالکام نیز داشــته باشد. قطعا 
شرکت کره اى دوست ندارد تراشه اسنپدراگون 8 نسل 4 به خاطر 
بهینه سازى باترى با افت عملکرد در گوشى هاى پرچمدار گلکسى 
مواجه شــود. در نهایت بعید به نظر مى رسد که هوش مصنوعى 
بتواند چندان توجه کاربــران را از ضرورت بهبود وضعیت باترى 
و سرعت شارژ گوشى هاى سامسونگ منحرف کند. اما احتمالا 

مى تواند یکسال براى کره اى ها زمان بخرد.

افشــاگر معتبرى کــه به تازگــى خبــر از رونمایى 
قریب الوقــوع 9ResidentEvil داده بود، اکنون 

محل وقوع اتفاقات آن را نیز افشا کرده است.
اگرچه هنوز اطلاعات زیادى در مورد این بازى وحشت 
بقا نداریم اما خبرهایى از محیط آن، یا حداقل محیط 
احتمالى آن، به گوش مى رسد. این شایعه توسط داسک 

گالم (DuskGolem)، منبعى شــناخته شده در 
زمینه اخبار ResidentEvil، منتشــر شده است. 
او در گذشته ثابت کرده  که نســبتاً قابل اعتماد است، 
هرچند که اشتباهاتى نیز داشته است. به عبارت دیگر، 
همه چیز را با کمى تردید در نگاه کنید. طبق گفته این 
افشاگر، بازى در یک شهر روستایى جزیره اى در جنوب 

شرق آسیا جریان دارد. گفته مى شود این مکان به طور 
خاص از ســنگاپور الهام گرفته اســت. اگر این مکان 
برایتان آشنا به نظر مى رســد، باید به یاد داشته باشید 
Resident که شــبیه به محل آخرین بازى سرى

Evil، یعنى ResidentEvilVillage است. 
در حالى که ResidentEvilVillage در مکانى 
الهام گرفته شــده از اروپاى شــرقى قرار داشت اما باز 
هم یک شهر کوچک و روســتایى بود. اگر بازى هاى 
4ResidentEvil و 5 را بیشتر مى پسندید، از این 
بازى لذت خواهید برد اما اگر محیط هاى شهرى تر مانند 
2ResidentEvil را دوست دارید، این بازى ممکن 
ResidentEvil است برایتان ناامیدکننده باشد. در
Village، محیط بازى به دلیل جزئیات حیرت انگیز، 
خود داراى یک شخصیت بود. در این بازى تاکید زیادى 
روى محیط بازى نسبت به دیگر عناوین این سرى وجود 
داشت. هر چند این شایعه این مطلب را نمى گوید اما به 
Resident براى Capcom نظر مى رسد که برنامه

9Evil نیز همین باشد.

طبق گزارشى جدید به نظر مى رســد اپل تصمیم دارد در سال هاى آینده یک 
آیفون تاشو و یک رایانه مک یا تبلت آیپد هیبریدى تاشو عرضه کند.

هرچند مدتهاست موبایل هاى تاشو به بازار عرضه شده اند اما اپل تنها تولید کننده 
بزرگى است که هنوز از دستگاه هاى انعطاف پذیر رونمایى نکرده است. در این 

میان گزارشى جدید حاکى از آن است که این روند احتمالا سال آینده تغییر کند.
به گفته جف پو تحلیلگر InternationalSecurities اپل مشغول توسعه 
دو دستگاه تاشو است. همچنین در گزارشى دیگر به توسعه آیفون 17 اسلیم نیز 
اشاره شده بود. اکنون آیفون تاشو و یک رایانه تاشو هیبریدى نیز در حال توسعه 
هستند. این تحلیلگر مدعى است دســتگاه تاشو 20.3 اینچى احتمالا یک مک 

بوك است که از اواخر 2025 میلادى به طور انبوه تولید مى شود.
در این میان طبق شــایعات مختلف آیفون تاشو احتمالا از اواخر 2026 میلادى 
وارد مرحله تولید خواهد شد. این بدان معناست که دستگاه 20 اینچى در 2026یا 
2027 میلادى ارائه مى شود. از سوى دیگر موبایل تاشو نیز در 2027 میلادى یا 

بعد از آن عرضه خواهد شد.
هم اکنون بــه نظر مى رســد اپل مشــغول توســعه 
نمایشــگرهاى دوتایى و آى پد/ مک بوك تاشو هیبرید 
است. بنابراین گجت 20.3 اینچى احتمالا یک مدل مک 

یا آى پد باشد. اما اگر گزارش صحت داشته باشد، اپل لاین جدیدى از محصولات 
را در چند سال آینده رونمایى مى کند که شامل دســتگاه هاى رده بالاى اولترا 

خواهد بود.

حیله جدید سامسونگ
 برای شکست اپل

25 وات فراتر 5 اپل از 5سرعت شارژ گوشى هاى ســرى آیفون 15
نمى رود. سامسونگ نیز اکثر گوشــى هاى خود را با پشتیبانى از 
5شــارژ 25 وات عرضه مى کند و فقط در تعداد بسیار کمى از آنها 
5پشتیبانى از شارژ 45 وات دیده مى شود. هرچند چنین چیزى ابدا 
براى کاربران خوشایند نیست و سامسونگ تحت فشار قرار دارد. 
پیشتر شایعاتى منتشر شده بود که شرکت کره اى مى خواهد در 
5گلکســى اس 25 اولترا ظرفیت باترى را افزایش داده و سرعت 

5شارژ را به 65 وات برساند.
هرچند ظاهرا هزینه هاى بالا مانع از عملى شدن این طرح شده 
تغییر مهم را تا سال2026 و 6است. به همین خاطر کره اى ها این

6عرضه گلکسى S26 اولترا به تاخیر انداخته اند. بر اساس شایعات 
جدید سامسونگ قصد ارائه ترکیبى از هوش مصنوعى و باترى 
را دارد. در واقع آنها می خواهند همچنان ظرفیت باترى گلکسى 

0 اولترا را روى 5000 میلى آمپر ساعت و سرعت شارژ آن  S25
5را روى 45 وات حفظ کنند.

چنین چیزى بى تردیدســبب ناامیدى کاربران خواهد شد. 
براى یادآورى باید گفت که ظرفیت باترى گوشــى پرچمدار 

1سامســونگ از زمان عرضه گلکســى S21 اولترا هیچ تغییرى 
دددددددداند نکرده اســت. اگرچه ترکیب هوش مصنوعى و باترى نمى تو

سبب برترى سامسونگ بر رقباى چینى خود شود، اما شاید 
وضعیت گوشى هاى پرچمدار این شرکت را در برابر آیف ون 

بهبود ببخشد.
اخیرا کاربرى در شبکه اجتماعى ایکس مدعى شده است 

BatteryAI که سامسونگ روى ویژگى جدیدى به نامI
کار مى کند. این ویژگى مختص سرى گلکسى اس خواهد 
0 تا 10 درصد به عمر باترى دســتگاه  5بود و مى تواند حدود 5

باقیمانده و ممکن است سامسونگ در نهایت برنامه هاى خود را 
تغییر دهد. هرچند با توجــه به حضور پررنگ ویژگى هاى هوش 

و سرعت شارژ گوشى هاى سامسونگ منحرف کند. اما احتمالا 
مى تواند یکسال براى کره اى ها زمان بخرد.

آیپد و آیفون تاشو سال آینده عرضه می شوند مکان احتمالی Resident Evil 9 لو رفت 
دى تاشو عرضه کند.

ضه شده اند اما اپل تنها تولید کننده 
پذیر رونمایى نکرده است. در این 

وند احتمالا سال آینده تغییر کند.
Internatio اپل مشغول توسعه 
7گر به توسعه آیفون17 اسلیم نیز 
 تاشو هیبریدى نیز در حال توسعه 
20.3 اینچىاحتمالا یک مک  3شو

بوه تولید مى شود.
2026 میلادى  احتمالا از اواخر 6شو
6 اینچى در 2026یا 0 که دستگاه 20
7بایل تاشو نیز در 2027 میلادى یا

 توســعه 
شو هیبرید 
 مدل مک 

را در چند سال آینده رونمایى مى کند که شامل دســتگاه هاى رده بالاى اولترا 
خواهد بود.

ماوس گیمینگ بى ســیم KeychronM7 معرفى شــد. ایــن ماوس براى 
M7 .گیمرهاى راست دست با وزن سبک و عملکرد قابل توجه طراحى شده است

فقط 63 گرم وزن دارد که براى اســتفاده طولانى مدت عالى است و در رنگ هاى 
کلاسیک سیاه و سفید عرضه مى شود.

شــرکت کى کران را معمولا بــا کیبوردهاى مکانیکى جذاب و خوش ســاختش 
مى شناسیم. حالا به نظر مى رسد این شرکت تصمیم گرفته تا وارد بازار موس هاى 

گیمینگ هم شده و بخشى از سهم این بازار را تصاحب کند.
این ماوس انعطاف پذیرى خوبى را با اتصالات بى ســیم 2,4 گیگاهرتز، بلوتوثى و 
حتى سیمى از طریق رسیورهاى Type-A و Type-C، ارائه مى دهد. M7 از 
سنسور PixArtPAW3395 براى دقت و پاسخگویى سریع بهره مى برد. ماوس 
کى کران با نرخ نمونه بردارى 1000 هرتز داراى تاخیر بسیار کم براى عملکرد سریع 

در هنگام اجراى بازى ها و کنترل دقیق مکان نما است.
 (macOS ویندوز و) KeychronEngine همچنین با استفاده از نرم افزار

امکان سفارشى ســازى دکمه ها، ماکروها، فواصل، نرخ نمونه بردارى و تنظیمات 
DPI وجــود دارد. M7 داراى دوام بــالا اســت و از 

Huano میکروسوئیچ هاى نقطه صورتى پوسته آبى
با ریت 80 میلیون کلیک بهــره مى برد. همچنین 

باترى 600 میلى آمپرســاعتى آن با یکبار شارژ 
امکان 70 ساعت اســتفاده را فراهم مى کند. 
با دکمه هاى پایین ماوس نیز امکان تنظیم 

ســریع DPI و نرخ نمونه بردارى وجود 
دارد. 

ماوسKeychronM7 به زودى در 
چین بازارهاى جهانى عرضه مى شود. 
با این حال قیمت دقیق ماوس هنوز 

مشخص نشده است.

تردز به تازگى قابلیت جذاب دیگرى را براى کاربران خود فراهم کرده است. طبق این 
قابلیت جدید، کاربران از این به بعد قادر خواهند بود کنترل کنند چه کسى مى تواند 

پست هاشان را نقل قول کند.
بنا به اعلام آدام موسرى رییس اینستاگرام، این ویژگى جدید تردز اکنون براى همه 
کاربران در دسترس است. بدین ترتیب اگر مایل نیستید هر کسى بتواند پست هاى 
شــما را نقل قول کند، مى توانید تنها به افرادى که دنبال مى کنید اجازه این کار را 
بدهید. و یا اگر کلا دوســت ندارید هیچ کس پست هاى شــما را نقل قول کند باز 
گزینه غیر فعال کردن را در اختیار خواهید داشــت. آدام موسرى امیدوار است این 
به روزرسانى به حفظ جایگاه مطمئن تر تردز کمک کند. این پلتفرم ماه گذشته این 
قابلیت را به صورت آزمایشى براى برخى از کاربران تردز فعال کرده بود، اما اکنون 

در دسترس همه است. 
تردز اکنون با دارا بودن بیش از 150 میلیون کاربر ماهانه آهسته و پیوسته قابلیت هاى 
بیشــترى را براى بهبود ایمنى و تجربه کاربرى به پلتفرم خود اضافه مى کند. ماه 

گذشته نیز قابلیت فیلتر خودکار کلمات به تردز اضافه شده بود. مطابق این قابلیت، 
کاربران مى توانند عبارات خاصى را از فیدهایشــان فیلتر کنند. علاوه بر این تردز 
ویژگى  بایگانى پست ها به صورت دستى یا خودکار پس از تاریخ انقضاى انتخابى را 

به صورت آزمایشى براى کاربران فعال کرده بود.

یک قابلیت جذاب دیگر برای شبکه اجتماعی تردز ماوس گیمینگ بی سیم Keychron M7 از راه رسید
روها، فواصل، نرخ نمونه بردارى و تنظیمات 

دوام بــالا اســت و از 
Huano آبى oسته

مىبرد. همچنین 
ن با یکبار شارژ 

 فراهم مى کند. 
امکان تنظیم  ز

 بردارى وجود 

K به زودى در 
رضهمى شود. 
ق ماوس هنوز 

تردز به تازگى قاب
ک قابلیت جدید،
پست هاشان
بنا به اعلامآ
کاربران در
شــما را
بدهید.
گزینه
به رو
قابل
در

ازراه رسید

کنسول بازى دســتى ASUSROGAllyX با سیستم 
عامل وینــدوز 11، پردازنده پیشــرفته AMD، نمایشــگر 

خیره کننده و عملکرد عالى رونمایى شد.
شرکت ایسوس به تازگى از نسخه ارتقا یافته کنسول بازى دستى 
ASUSROGAllyX رونمایى کرده است. این محصول 
 (APU) با استفاده از همان پردازنده هاى مرکزى شتاب دهنده
قدرتمند سرى AMDRyzenZ1، تجربه اى به مراتب بهتر 

از نسل قبل ارائه مى دهد؛ البته با قیمتى بالاتر.
سال گذشته شــاهد معرفى ASUSROGAlly بودیم، 
اولین کنسول دستى که از پردازنده هاى مرکزى APU جدید 
AMD بر پایه معمارى هسته 4Zen بهره مى برد. حال پس 
ROG از گذشت یک سال، ایســوس با ارائه مدل قدرتمندتر

Ally، به اســتقبال نیاز کاربران این کنسول هاى دستى  X
رفته است.

هرچند هر دو مدل این کنسول بازى دستى از سرى پردازنده هاى 
مرکزى شتاب دهنده AMDRyzenZ1 استفاده مى کنند، 
ROGAllyX ،اما بر خلاف نســل قبل که دو مدل داشت

تنها با نسخه قدرتمند یعنى ExtremeRyzenZ1 عرضه 
خواهد شد. این قوى ترین APU حال حاضر براى کنسول هاى 
دستى است که از 8 هسته، 16 رشته پردازشى، فرکانس تا 5.1

3 و 25 مگابایت  RDNA گیگاهرتز، 12 واحد محاســباتى
حافظه کش بهره مى برد. این پردازنده مرکزى شــتاب دهنده 
قابلیت تنظیم بین 9 وات تا 30 وات را دارد و با توجه به سیستم 

ROG خنک کننده ارتقایافته
AllyX، مى توانید انتظار 

عملکــرد بــه مراتب 
بهتــرى را از این 

تراشه فوق العاده 
ف  کم مصــر

داشته باشید.
ROGAllyX مربوط به بخش تغییرات اصلى در 

باترى و حافظه است. ظرفیت باترى 30 تا 40 درصد افزایش 

یافته (ایسوس این ارتقا را بسیار چشمگیر مى داند) که در مقایسه 
با نســل قبل، تقریبا دو برابر زمان بیشترى را براى بازى کردن 
NVMe فراهم مى کند. حافظه داخلى حــالا از اس اس دى

M.2 با اندازه 2280 پشتیبانى مى کند، به این معنى که مى توانید 
حافظه هایى با ظرفیت 4 تا 8 ترابایــت را روى آن نصب کنید. 
همچنین، ارتقاى رم به نسخه LPDDR5X-7500، خبر 

بسیار خوبى براى علاقه مندان به کارایى بالا است.
ROG از لحاظ ابعاد، به نظر مى رسد شاسى و صفحه نمایش
AllyX نسبت به نســل قبل تغییرى نداشته باشد. بنابراین 
مى توانید انتظار همان صفحه نمایش 7 اینچى FullHD با 
نرخ تازه سازى 120 هرتز و حداکثر روشنایى 500 نیت را داشته 
باشید. یکى از مشکلات اصلى مدل قبلى، کارت حافظه جانبى 
بود که با مشکلات داغ کردن مواجه مى شد. ایسوس براى حل 
این مشکل، جایگاه کارت حافظه را از محل قبلى دور کرده و حالا 
دیگر نباید نگران بروز این ایراد باشید. همچنین تغییرات فیزیکى 
دیگرى نیز در این کنسول دستى اعمال شده است، اما شرکت 

ایسوس تنها به این موارد اشاره کرده است. 
در نهایت، رنگ بندى ASUSROGAllyX مشــکى 
خواهد بود و با توجه به اینکــه این محصول براى علاقه مندان 
به بازى طراحى شــده، انتظار مى رود قیمت آن کمى بالاتر از 
نسخه ExtremeZ1 نسل قبل (با قیمت 699 دلار) باشد. 
نیازى به گفتن ندارد که این کنسول بازى قابل حمل از سیستم 
عامل ویندوز 11 استفاده مى کند؛ یعنى مى تواند تمام بازى هاى 

ویندوزى را اجرا کند.

نوکیا با معرفــى 3210Nokia (2024) جانــى دوباره به یکى 
از گوشــى هاى کلاسیک قدیمى خود بخشــیده است. اگرچه 
نامگذارى آن بر اساس مدل محبوب نوکیا 3210 از سال 1999
صورت گرفته، اما ظاهر این گوشى هوشمند جدید بیشتر با نوکیا 

6310 (2024) که اخیراً معرفى شده، همخوانى دارد.
فیچر فون نوکیا 3210 (2024) از یک صفحه نمایش 2,4 اینچى 
TFTLCD با رزولوشن QVGA بهره مى برد و دوربین اصلى آن 
نیز 2 مگاپیکسلى به همراه یک فلاش LED است. این گوشى با 
سیستم عامل S30 پلاس همراه با پشتیبانى از برنامه هاى ابرى 
(CloudApps) کار مى کند. پردازنده آن UnisocT۱۰۷ است 

که با 64 مگابایت رم و 128 مگابایت حافظه داخلى همراه شده 
و امکان ارتقاء حافظه تا 32 گیگابایــت از طریق کارت حافظه 

microSD وجود دارد.
از دیگر امکانات این گوشى مى توان به بلوتوث نسخه 5، جک 
3,5 میلى مترى هدفون، رادیو FM و بازى محبوب Snake اشاره 
کرد. همچنین باترى قابل تعویض 1450 میلى آمپر ساعتى آن از 

طریق درگاه USB-C شارژ مى شود. 
گوشى ساده نوکیا در رنگ هاى مشــکى (Grunge)، طلایى 
(Y۲K) و آبى (Subba) عرضه مى شود و قیمت آن نیز 80 یورو 

تعیین شده است.

ى ول ربرى ل رین وى ین و
1 رشته پردازشى، فرکانس تا 5.1 16 6 هسته، 8دستى است که از 8
25 مگابایت  5 و 3 RDNA ا محاســباتى A واحد محا  12 گا 2گیگاهرتز،گ
حافظه کش بهره مى بردد. این پردازنده مرکزى شــتاب دهنده 
9قابلیت تنظیم بین9 واتت تا 30 وات را دارد و با توجه به سیستم

ROGG خنک کننده ارتقایافتهG
AllyX، مى توانید انتظظار 

عملکــرد بــه مراتب
بهتــرى را از این 

تراشه فوق العاده 
ف  کم مصــر

داشته باشید.
ROGAllyX مربوط به بخش تغییرات اصلى در 

40 درصد افزایش  باترى و حافظه است. ظررفیت باترى 30 تا

ن ى ولبر ین ی ب وج ب و بو و
به بازى طراحى شــده، انتظار مى رود قیمت آن کمى بالاتر از 
9 نسل قبل (با قیمت 699 دلار) باشد.  ExtremeZ1 نسخه
نیازى به گفتن ندارد که این کنسول بازى قابل حمل از سیستم 
11 استفاده مى کند؛ یعنى مى تواند تمام بازى هاى  1عامل ویندوز

ویندوزى را اجرا کند.

رونمایی از یک کنسول بازی فوق العاده

نوکیا ۳۲۱۰ جدید رونمایی شد
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یکى از معضلاتى که والدین به ویژه مادرها در سال هاى اولیه رشد کودك با 
اون مواجه میشوند از پوشک گرفتن کودك و آموزش دستشویى رفتن کودك 
است. جداکردن کودك از پوشک یک مرحله مهم از زندگى آنها است و اگر 
به صورت اشتباه انجام بشــود مى تواند منجر به عوارضى مثل بى اختیارى 
ادرارى در سنین بالا، مثانه عصبى یا عفونت ادرارى بشود و به دلیل تفاوت در 
ساختار بدنى و رشد کودکان سن پوشک گرفتن کودکان براى همه بچه ها 
یکسان نیست. درهرحال کنارگذاشتن پوشک کودکان چالش بزرگى براى 

خانواده است و نیاز به آموزش دارد.
در فرایند جداکردن پوشک از کودك صبور بودن والدین اهمیت زیادى دارد و 
باید از انجام هر نوع تنبیه و تهدید خوددارى بشود. کودك باید بداند که خیس 
کردن لباس یا تختش اصلاً تقصیر او نیست و این جزء مراحل طبیعى رشدش 
است. تحت فشار قراردادن و استرس واردکردن به کودك باعث ناتوانى او در 

کنترل ادرار و درنتیجه شب ادرارى مى شود.

معمولاً کودکان بین 18 ماهگى تا 3 سالگى توانایى کنترل ادرار را به دست 
مى آورند. به دلیل تفاوت در توانایى هاى جســمى و رشدى کودکان، سن 
پوشک گرفتن آنها هم متفاوت است و نمى شــود زمان دقیقى براى همه 
کودکان تعیین کرد. البته علائمى وجود دارد که نشــان مى دهند کودك 
توانایى کنترل ادرار را به دست آورده اســت و از نظر جسمى آمادگى لازم 
براى از پوشک گرفتن کودك مهیا شده است. بعضى از نشانه هاى آمادگى 
براى جدایى از پوشــک عبارت اند از:مقاومت کردن موقع پوشــک شدن، 
خیس نکردن پوشک بعد از خواب کوتاه روزانه، توجه نشان دادن به والدین 
موقع دستشویى رفتن، اظهار نارضایتى از کثیف بودن پوشک و درخواست 
تعویض آن،  توانایى بالا و پایین کشیدن شلوار با کمى کمک والدین، مدفوع 
نکردن در طول شب و توانایى درك و اجراى دستورات ساده تمایل کودك 
براى انجام تنهایى کارها، وقتى کودك در حالت سرپا نگه داشته شده بتواند 
دستشویى کند این یعنى اسفنکترهاى کودك ارادى شده اند، نگه داشتن ادرار 

تا زمانى که به سرویس بهداشتى برسد.
بنا بر گفته روان شناس ها از 2 سالگى تقریباً آمادگى از پوشک گرفتن کودك 
امکان پذیر است؛ ولى اگر در این ســن کودك هنوز لجبازى مى کند باید 
همچنان صبر کرده و به کودك استرس وارد نکنید تا آمادگى لازم را به دست 
بیاورد . البته ذکر این مطلب هم ضرورى است که دختربچه ها زودتر از پسرها 
دستشویى رفتن را یاد مى گیرند؛ اگر فرزند شما پسر است باید مدت بیشترى 
پوشک را تحمل کنید.آموزش بهترین روش پوشک گرفتن در کودکان و 
دستشویى رفتن آنها در سنین پایین نه تنها والدین را از تعویض مداوم پوشک 
خلاص مى کند؛ بلکه موجب پرورش عادت هاى سالم و بهداشتى در اون ها 
مى شود. از طرف دیگه در بلندمدت بر رشد اجتماعى و هیجانى کودك هم 
مؤثر است. البته والدین باید بدانند که در زمینه سن پوشک گرفتن کودکان 
هیچ استاندارد مشخصى وجود ندراد و نباید فرزند خودتان را با همسالانى که 

زودتر دستشویى رفتن را یاد گرفتن مقایسه کنید. 

براى ســال ها این باور عمومى وجود 
داشته اســت که افراد داراى کف پاى 
صاف، بیشتر در معرض درد و مشکلات 
ماهیچــه اى - اســتخوانى در زندگى 

هستند.
هرچند این ایده که داشــتن کف پاى 
صاف به طــور اجتناب ناپذیرى منجر 
به درد یا سایر مشکلات ماهیچه اى-

استخوانى مى شود قرن ها قدمت دارد، 
با این حال تنها در نیمه دوم دهه 1900

میلادى بود که این فرضیه رواجى همگانى یافت.
در آن زمان متخصصان پا در ایالات متحده مفهوم داشتن پاهاى «عادى» را رایج کردند. این مفهوم شامل این فرضیه 
بود که نداشتن قوس مشخص یا پاشنه صاف، پاهاى شما را غیرطبیعى و مستعد آسیب دیدگى مى کند. زیرا مثلاً به هنگام 

راه رفتن، صاف شدن قوس فشار بیشترى را روى پاها مى آورد.
با این حال اکنون محققان در دانشگاه کبک در تروآ-ریویر کانادا ادعا مى کنند که این فرضیه بى اساس است. در مطالعه اى 
که در این دانشگاه انجام شد، محققان مجموعه پژوهش هاى پیشین درباره پاى صاف را مورد تجزیه و تحلیل قرار دادند 
و دریافتند که تقریباً هیچ ارتباطى بین داشتن کف پاى صاف و احتمال ابتلا به یک اختلال ماهیچه اى-استخوانى مانند 

درد پاشنه، زانو یا لگن وجود ندارد.
گابریل موازان، استاد طب اطفال در دانشگاه کبک و یکى از نویسندگان این مطالعه، گفت: «اگر به مجموعه تحقیقات 
انجام شده نگاه کنیم، صاف بودن کف پا شما را در معرض خطر بیشــترى براى سه یا چهار مشکل قرار مى دهد، فقط 
همین. اگر باز هم کف پاى صاف ترى داشته باشیم، بیشتر در معرض خطر ابتلا به سه یا چهار مشکل دیگر خواهید بود 

و براى پاهاى با قوس بیشتر چهار مورد آسیب احتمالى دیگر وجود خواهد داشت.»
این باور افسانه اى که کف پاى صاف شما را بیشتر در معرض آسیب قرار مى دهد، اغلب منجر به مداخلات پزشکى غیر 

ضرورى در افراد و نگرانى هاى قابل توجه در بین بیماران در مورد ظاهر پاهایشان شده است.
این در حالى است که نویسندگان مقاله جدید مى گویند کف پاى صاف بدون علامت، معمولاً به هیچ درمانى نیاز ندارد. 
آقاى موازان در این خصوص مى گوید: «داشــتن کف پاى صاف طبیعى است. این یک نوع آناتومیک است. شما فقط 

باید با آن راحت باشید.»
دکتر موازان با بیان اینکه پزشکان باید از انتقال «باورهاى غلط» به بیماران خود دست بردارند، گفت: «در ابتدا دانشگاه ها 
باید این آموزش را به فیزیوتراپیست ها، درمانگران پا و پزشکان عمومى متوقف کنند که داشتن کف پاى صاف معضل 

است و همواره منجر به مشکلات سلامتى در آینده مى شود». 
وى اضافه کرد: «سخت ترین قسمت، متقاعد کردن مردم به این نکته است که صافى کف پاى آنها مشکل ساز نیست. 
چیزى که من به بیمارانم مى گویم این است که شما بیشتر از فردى که داراى پاهاى صاف تر یا راست تر است در معرض 

خطر و آسیب نیستید.»

محققان در تحقیقات خود به این نتیجه 
رسیده اند که خشــم ویژگى منحصر به 
فردترى نسبت به سایر احساسات منفى 
رایج، مانند غم و انــدوه یا اضطراب دارد 
و بر ســلامت عروق تأثیــر مى گذارد. 
حملات مکرر خشــم هم مى تواند خطر 
ابتلا به بیمارى هاى قلبــى و عروقى را 
در دراز مدت افزایش دهد.دایچى شیمبو 
متخصص قلب در بخش قلب و عروق در 
مرکز پزشکى ایروینگ دانشگاه کلمبیا و 

اولین نویسنده این مطالعه گفت: ما متوجه شدیم که خشم و عصبانیت، تأثیر نامطلوبى بر سلامت عروق دارد. بنابراین 
چیزى در مورد خشم وجود دارد که من آن را «قلب سمى» مى نامم. به احتمال زیاد مکانیسمى وجود دارد که خشم را با 

افزایش خطر بروز عوارض و بیمارى هاى قلبى مرتبط مى کند.
رگ هاى خونى ما فقط مجراهایى لوله مانند نیستند. آن ها اندام هاى فعالى هستند که خود را تعدیل مى کنند و براى بهبود 

یا گاهى اوقات بدتر شدن سلامت کلى قلب و عروق ما عمل مى کنند.
محققان دریافتند که خشم بر سلامت سلول هاى اندوتلیال تأثیر منفى مى گذارد و توانایى رگ هاى خونى براى گشاد شدن 
را مختل کرده و جریان خون را محدود مى کند. این حالت مختل تا چهل دقیقه پس از تمرین یادآورى قبل از بازگشت به 
حالت اولیه ادامه داشت.این یافته ها در مورد سایر حالات عاطفى صدق نمى کرد. شیمبو گفت: داده هاى ما نشان مى دهد 
که شاید مکانیسم هایى که تاثیر اضطراب و غم را در افزایش خطر بیمارى قلبى توضیح مى دهند با مکانیسم هایى که 
تاثیر خشم را توضیح مى دهند متفاوت باشد. بنابراین نتایج این تحقیق به ما مى گوید: مراقب جمع شدن احساسات منفى 
مختلف در یک سطل باشیم.دیوید اشپیگل مدیر مرکز پزشکى یکپارچه در دانشکده پزشکى دانشگاه استنفورد که در 
این تحقیقات مشارکت نداشت، گفت: خشم تاثیرات عمیقى بر بدن و ذهن دارد. این موضوع ارتباط زیادى با تهدید دارد. 
هم تهدید را تجربه مى کند و هم تهدیدى را براى دیگران ابراز مى کند. هنگامى که عصبانى مى شوید، بدن شما پر از 
کاتکول آمین ها یا هورمون هاى استرس مى شود. کاتکول آمین ها شامل مواردى مانند دوپامین، اپى نفرین (آدرنالین) 
و نوراپى نفرین (نورآدرنالین) هستند. این هورمون ها منجر به تغییرات فیزیولوژیکى قابل تشخیص مانند ضربان قلب 
سریع و افزایش فشار خون مى شوند.نتایج یک مطالعه معروف که توسط محققان دانشگاه هاروارد در سال 2014 منتشر 
شد، نشان داد که به دنبال یک طغیان عصبانیت (خشم شدید)، یک فرد در معرض افزایش خطر ابتلا به یک رویداد قلبى 
و عروقى مانند حمله قلبى یا سکته مغزى قرار مى گیرد، به خصوص در دو ساعت اول بعد از این طغیان. آن ها همچنین 

دریافتند که هر چه یک فرد بیشتر دوره خشم داشته باشد، خطر بروز یک رویداد قلبى و عروقى بیشتر است.

بهترین زمانبهترین زمان
 از پوشک گرفتن کودکان  از پوشک گرفتن کودکان 

دیابت از جمله بیمارى هایى اســت که تنها با مصــرف دارو یا تزریق 
انسولین بهبود نمى یابد بلکه باید حتما از یک رژیم غذایى خاصى براى 
درمان آن پیروى کرد. تحقیقات جدید نشــان داده که غلات باستانى 
مانند جو و ارزن مى توانند به افراد مبتلا به دیابت نوع 2 در بهبود سلامت 

قلب کمک کنند.
نتایج تحقیق نشان داد مصرف جو دوسر مى تواند سطح کلسترول را در 
افراد مبتلا به دیابت نوع 2 بهبود بخشد. با این حال، تحقیقات بیشترى 

براى کسب اطلاعات بیشتر در مورد رابطه بین غلات باستانى و دیابت 
مورد نیاز است.

جو دوسر، برنج قهوه اى، ارزن و تمام غلات باستانى دیگر غلات کامل 
محسوب مى شــوند. غلات کامل نه تنها حاوى نشاســته، بلکه فیبر، 

ویتامین ها، مواد معدنى و چربى هاى سالم را نیز شامل مى شود.
دکتر نیت وود، از دانشکده پزشــکى ییل، گفت: زمانى که ما نشاسته 
مصرف مى کنیم، به سرعت به قندها تجزیه شده و سپس در جریان خون 
ما جذب مى شود. این مى تواند باعث افزایش قند خون شود. با گذشت 
زمان این افزایش قند خون مى تواند حساســیت بدن ما به انسولین را 

کاهش دهد، که اصلى ترین مشکل دیابت نوع 2 است.
با این حال، چربى هاى سالم و به  ویژه فیبر موجود در غلات کامل مانند 
جو، برنج قهوه اى و ارزن سرعت جذب قند غلات به جریان خون را کم 

کرده و در نتیجه شیب اوج گیرى گلوکز را کاهش مى دهند.
وود در این باره توضیح داد: کاهش شــیب اوج گیرى گلوکز در خون 
مى تواند باعث حفظ حساسیت بدن به انســولین شود، که به کاهش 

خطر ابتلا به دیابت کمــک مى کند. وود توضیح داد کــه این یکى از 
دلایل بزرگى است که خوردن غلات کامل با نرخ پایین دیابت نوع 2

مرتبط است.
نانسى ام. رایان، از بیمارستان گرینویچ گفت: در مطالعات مشخص شده 
است که فیبر محلول بر دیابت نوع 2 و چربى هاى خون (کلسترول و ترى 
گلیســیرید) تأثیر مثبت دارد. فیبر محلول آب را در مجراى روده جذب 
مى کند و ژلى که تشکیل مى شود مى تواند تخلیه معده را کُند کند. این 
ممکن است افزایش قند خون بعد از غذا را در دیابت نوع 2 کاهش دهد.

کارشناسان مى گویند براى کمک به مدیریت دیابت نوع 2، حفظ رژیم 
غذایى، به ویژه با نظارت بر مصرف کربوهیدرات هاى ســاده، کلیدى 
است. این کربوهیدرات ها مى توانند به سرعت تجزیه شوند و منجر به 
افزایش قند خون شوند. کاهش مصرف کلى قند نه تنها از محصولات 
غلات تصفیه شده (محصولات نانوایى، شــیرینى ها، دسرها) بلکه از 
نوشــیدنى ها یک توصیه قدیمى براى کاهش نوســانات قند خون در 

بیماران مبتلا به دیابت است.

تاثیر اعجاب آور غلات در بهبودی دیابت 
خشمگین نشوید ؛ واقعا سکته می کنید!

اگر کف پای شما صاف است بخوانید

شهردارى خمینى شهر در نظر دارد :
، BOLT1- احداث پیست اسکیت پارك پیروزى در موقعیت مشخص شده در نقشه (پیوست) با روش مشارکت به صورت

ثبت در سامانه تدارکات دولت 50003093298000003 مورخ 1403,2,20
2-  احداث زمین چمن مصنوعى و تنیس پارك ساحلى در موقعیت مشخص شده در نقشه (پیوست) با روش مشارکت به صورت

BOLT  ،ثبت در سامانه تدارکات دولت50003093298000004 مورخ 1403,2,20  را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى 
دولت برگزار نماید.

کلیه مراحل برگزارى فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشــایى پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرسwww.setadiran.irانجام خواهد شد.

متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهى امضاى الکترونیکى (به 
صورت برخط) براى کلیه صاحبان امضاى مجاز و مهر سازمانى اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانى:
تاریخ انتشار فراخوان:1403,2,24

مهلت  بازدید فراخوان  :1403,2,31
مهلت ارسال پیشنهادات: 1403,3,12
زمان بازگشایى پاکت ها: 1403,3,12

 نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند مزایده : ضمانتنامه بانکى یا سپرده نقدى  
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه :خمینى شهر میدان قدس شهردارى مرکزى 33641415

   آگهی فراخوان

شهرداری خمینی شهر

چاپ اول

 م.الف:۱۷۱۴۶۶۳

سالاد یکى از وعده هاى غذایى اســت که در اولین چیزى که به ذهن مى رسد، نماد 
کاهش وزن، میان وعده ســالم و مواد مغذى مفیدى مانند ویتامین ها، مواد معدنى، 

فیبر و کلسیم است.
متخصصان تغذیه ممکن است به شــما بگویند براى ارتقاى سلامت روده، تقویت 
سیستم ایمنى و محافظت در برابر بیمارى قلبى، دیابت و حتى سرطان، مصرف سبزى 
برگ دار را افزایش دهید. ولى تا کنون چیزى درباره بالا بردن قدرت عضلات در ارتباط 

با مصرف سالاد گفته نشده است.
مصرف بیشتر نیترات در رژیم غذایى، به ویژه به شکل سبزى هاى برگ دار، مى تواند 
در تقویت قدرت عضلات اندام تحتانى و عملکرد فیزیکى در مردان و زنان موثر باشد.

نیترات ها با بهبود عملکرد قلب و عروق، سلامت مغز و کاهش خطر دژنراسیون ماکولا 
مرتبط با افزایش ســن، علاوه بر افزایش عملکرد و قــدرت عضلات به بهبود زمان 

استقامت در حین ورزش مرتبط هستند.
نیترات رژیم غذایى وقتى وارد سیستم بدن شما مى شود به اکسید نیتریک تبدیل مى 
شود و اکسید نیتریک با گشاد کردن رگ هاى خونى جریان خون را بهبود مى بخشد.

نزدیک به 80 درصد از نیترات دریافتى ما از طریق مصرف سبزیجات تامین مى شود. 
اما این تنها راهى نیست که سالادها به تقویت عضلات کمک مى کنند.

تهیه یک سالاد رضایت بخش که مى تواند براى ماهیچه هاى شما نیز مفید باشد، با 
ترکیب مقدار مناسب پروتئین، فیبر، کربوهیدرات ها و چربى هاى سالم است.

علاوه بر این، سالادى که داراى مقدار مناسب میوه باشد مى تواند براى سلامتى شما 
عالى باشد. افزودن برخى میوه ها به سالاد مى تواند به دلیل محتواى ویتامین C مفید 
باشد. افزودن آجیل هاى غنى از پروتئین مانند بادام زمینى، بادام، بادام هندى، پسته 
و گردو نیز مى تواند بازى سالاد شــما را در مورد قدرت عضلانى افزایش دهد. پنیر، 

آووکادو و تخم مرغ از دیگر مواد افزودنى خوب هستند.

سالاد و سبزی عضلات را تقویت می کند
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آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابــر راى شــماره 140360302035000032 – 1403/01/30 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى فاقد ســند 
رسمى مســتقر در واحد ثبتى حوزه ثبت ملک شاهین شــهر تصرفات مالکانه 
بلامعارض بلامنازع متقاضى آقاى محمدرضا اعلمى فر فرزند حمید بشــماره 
شناســنامه و کد ملى 1271257939 صادره از در یــک قطعه زمین مزروعى 
به مساحت 116673/1129متر مربع به شــماره پلاك 1947 و 1948 فرعى 
از 409 اصلى واقع در بخش 16 خریدارى مع الواســطه از مالک رسمى آقاى 
جعفر قلى مشــیر فاطمــى محرز گردیده اســت. لذا به منظــور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در صورتى که اشــخاص 
نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشــند میتوانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم 
و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایى تقدیم و گواهى مشــعر بر طرح دعــوى اخذ و به این 
اداره تقدیم نمایند. بدیهى اســت در صــورت انقضاى مــدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  تاریخ انتشار 
نوبت اول: 1403/02/09 - تاریخ انتشــار نوبت دوم: 1403/02/24 - م الف: 
1705007 -رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شــاهین شهر/ سید امیر حسین

 حسن زاده/ 5836

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد

سند رسمى مستقر در ثبت شرق اصفهان
در اجراى ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى 
فاقد سند رسمى و بر حسب ماده 3 قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات 
مبنى بر تایید انتقال عادى و یا سهم مفروزى متقاضى صادر گردیده در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهى میشود تا شخص یا اشخاصى که به آرا مذکور اعتراض 
دارند از تاریخ اولین انتشار ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهى مبنى بر طرح دعوى اقدام نمایند و 

اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعى دادگاه خواهد بود و در صورت انقضا 
مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد و 

صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .
1- راى شــماره 140360302027001028 مــورخ 1403/01/26 رحمت 
اله قاســمى خیادانى فرزند محمود بشماره شناســنامه 929 صادره از اصفهان 
بشــماره ملــى 1283916126 در ششــدانگ یکباب خانه احداثــى بر روى 
قســمتى از قطعه زمین پــلاك 7949 واقــع در بخش 5 ثبــت اصفهان به 
مســاحت 106/29متر مربع خریدارى طى سند رســمى. تاریخ انتشار نوبت 
اول: 1403/02/09- تاریــخ انتشــار نوبــت دوم: 1403/02/24- م الــف: 
1705911 -رییس منطقه ثبت اسناد و املاك شرق اصفهان - مهدى صادقى 

وصفى/5835

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در ثبت 

شرق اصفهان
در اجراى ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى 
فاقد سند رسمى و بر حسب ماده 3 قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات 
مبنى بر تایید انتقال عادى و یا سهم مفروزى متقاضى صادر گردیده در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهى مى شود تا شخص یا اشخاصى که به آرا مذکور اعتراض 
دارند از تاریخ اولین انتشار ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهى مبنى بر طرح دعوى اقدام نمایند و 
اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعى دادگاه خواهد بود و در صورت انقضا 
مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد و 

صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
1- راي شــماره 140360302027000027 مــورخ 1403/01/05 علیرضا 
کیانــى ابــرى فرزند حســین بشــماره شناســنامه 24 صــادره از اصفهان 
بشــماره ملــى 1291392327 در ششــدانگ یکباب ســاختمان احداثی بر 
روي قســمتی از قطعه زمین پــلاك 25 فرعــی از اصلی 34 واقــع در ثبت 
اصفهان به مســاحت 77/163 مترمربع خریداري طی ســند رســمی. تاریخ 
انتشــار نوبت اول: 1403/02/09- تاریخ انتشــار نوبت دوم: 1403/02/24-

 م الف: 1705915 -رییس منطقه ثبت اسناد و املاك شرق اصفهان - مهدى 
صادقى وصفى/5834

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان 
و املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع 
قضایى تقدیم نمایند. راى شــماره 9514-1402/12/24 خانم آمنه احمدى 
حیدرى فرزند موسى در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 139.75 متر مربع 
قسمتى از پلاك شماره 32 فرعى از 491 اصلى واقع در قطعه 8 بخش 11 حوزه 
ثبت ملک اصفهان متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد.تاریخ انتشار نوبت 
اول:1403/02/24  تاریخ انتشار نوبت دوم:14/03/08 – م الف: 1714596 - 
غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود 

قورئیان نجف آبادى/ 5962

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیات قانون تعیین تکلیف
برابرراى 4566 مورخ 1402/12/03 به شــماره کلاسه 0993 مالکیت آقاي / 
خانم احمد باقري ورنوسفادرانى به شناسنامه شماره 113 کدملى 1141019191 
صادره فرزند قنبر على در ششدانگ یکباب انبار به مساحت 403,55 متر مربع 
پلاك شــماره 30 و 665 فرعى از 157 اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه 
ثبت ملک خمینی شهر به موجب دفتر الملاك الکترونیکى 6008074  و 2419 

و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است.
برابــر راى 4567 مــورخ 1402/12/03 به شــماره کلاســه 0994 مالکیت 
آقاي / خاتم احمد باقري ورنوســفادرانى به شناســنامه شــماره 413 کدملی 
1141019191 صادره فرزند قنبر علی در ششــدانگ یکباب انبار به مساحت 

403,55 متر مربع پلاك شماره 30 و 665 فرعى از 157 اصلى واقع در اصفهان 
بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شــهر به موجب دفتر الملاك الکترونیکى 
6008074 و 2419 و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز 

گردیده است .
لذابه منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خودرا به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایــى تقدیم نماید بدیهى اســت در صورت انقضاى مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .تاریخ 
انتشــار نوبت اول: 1403/02/24- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/08- م 
الف: 1714866 - سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك 

شهرستان خمینى شهر- ازطرف حمید سعیدى/ 5965

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابرراى 0008 مورخ 1403/01/07 به شــماره کلاسه 0950 مالکیت آقاي / 
خانم غلامرضا لطفی منش به شناسنامه شماره 19624 کدملی 1140195786 
صادره فرزند محمد حسین در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 209,37 متر 
مربع پلاك شــماره 2647 فرعى از 72 اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه 
ثبت ملک خمینی شهر به موجب قولنامه عادى و ملاحظه نقشه ملک و گزارش 

کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته 
باشــند میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواســت خود را به مراجع قضایــى تقدیم نماید بدیحى اســت در صورت 
انقضاى مدت مذکــور و عدم وصول اعتــراض طبق مقررات ســند مالکیت 
صادر خواهد شد .تاریخ انتشــار نوبت اول: 1403/02/24- تاریخ انتشار نوبت 
دوم: 1403/03/08- م الــف: 1714829 - ســید محمدحســن مصطفوى 
- رئیس اداره ثبت اســناد و املاك شهرستان خمینى شــهر- ازطرف حمید

 سعیدى / 5964

عضو شوراى اســلامى شــهر اصفهان گفت: ورودى 
شــهر اصفهان به نام سردار شــهید محمدرضا زاهدى 

نام گذارى شد.
مجید نادرالاصلى صبح یکشنبه در صحن علنى شوراى 
اسلامى شهر اظهار کرد: سردار شهید زاهدى از سال ها 
پیش منتظر شهادت بود. او هیچ وقت نخواست دیده شود 

و در گمنامى به شهادت رسید.
وى افزود: بهترین محلى که به نظر مى رسید مى تواند یاد 
و خاطره شهادت شهید القدس را زنده نگه دارد با تصویب 
شوراى اسلامى شهر به نام این شهید بزرگوار نام گذارى 

شد که اتفاقى بى نظیر است.

نادرالاصلى تصریح کرد: این نام گذارى با رعایت همه 
جوانب و ملاحظات و هماهنگى هاى میان دو شهرستان 
اصفهان و شــاهین شــهر صورت گرفت، ورودى شهر 
اصفهان که بسیار در دیده شــدن مؤثر است به نام این 
شهید نام گذارى شد و این کمترین اقدام ما در زنده نگه 

داشتن یاد او است.
در این جلســه تابلویى از تصویر سردار شهید زاهدى در 
کنار رهبر معظم انقلاب به همت شوراى اسلامى شهر 

تهیه و به خانواده این شهید بزرگوار هدیه شد.
همچنین پرچم متبرك گنبد امام رضا (ع) از طرف آستان 

قدس رضوى به خانواده شهید زاهدى تقدیم شد.

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان دربــاره آخرین وضعیت 
تولید ریل در ایــن مجتمع صنعتى گفــت: ذوب آهن 
اصفهان، پس از تولید موفقیــت آمیز ریل هاى راه آهن 
سراسرى، ریل مترو 49E1 و 54E1 گرید R260، باتوجه 
به سیاست هاى کلان کشــور اقدام به طراحى و توسعه 
محصول ریل ســخت 54E1 با فولاد گرید R320Cr و 
تولید انبوه ریل 54E1 (مورد استفاده در متروى تهران و 

مشهد) کرد. 
مهدى کوهى افزود: هم اکنون ذوب آهن اصفهان تنها 
تولید کننده ریل در غرب آسیاســت و تامین ریل کلیه 
پروژه هاى ریلى کشور از جمله خطوط آهن بین شهرى 

و متروى کلان شهرها توسط ذوب آهن اصفهان انجام 
مى شود. خوشبختانه تولید ریل به عنوان یک محصول 
استراتژیک در سال 1402 افزایش 30  درصدى نسبت 
به سال 1401 داشته و به 21 هزار و 710 تن رسیده است.

کوهى گفت: از ابتداى تولید ریل در ذوب آهن تا کنون 
حدود 150 هــزار تن ریل در اختیار راه آهن سراســرى 
و متروى کلان شهرها قرار گرفته اســت. قطعاً پس از 
تامین نیاز داخلى که در اولویت اصلى قرار دارد صادرات 
این محصول نیز مدنظر است و در این زمینه بازاریابى و 
اقدامات اولیه صورت گرفته است که امیدوارم به صادرات 

این محصول منجر شود.

نام گذارى ورودى شهر
 اصفهان به نام سردار زاهدى

افزایش 30 درصدى تولید
 ریل در ذوب آهن

برگزارى انتخابات 
در صحت کامل

رئیس کل دادگسـترى و نماینده هیـات نظارت در 
شـوراى نگهبان با اشـاره به برگـزارى مرحله دوم 
انتخابات در دو شهرسـتان سـمیرم و لنجان گفت: 
انتخابات مرحله دوم با رقابت سالم و سلامت کامل 
با حضور مـردم در این دو شهرسـتان برگزار شـد. 
حجت الاسلام جعفرى افزود: نامزد ها باید به راى 
مردم احتـرام بگذارنـد و درصورت نیاز بـه هرگونه 

پیگیرى مطابق با قانون عمل کنند.

امدادرسانى
 به 323 حادثه دیده 

معـاون امـداد ونجـات جمعیـت هلال احمر اسـتان 
اصفهان گفت: در هفته گذشـته بیش از 280 نجاتگر 
استان اصفهان با پوشش 100 حادثه به بیش از 320 
حادثـه دیـده خدمات ارائـه دادنـد. بمانعلى یوسـفى 
کجانى با اشـاره به اقدامات ایـن معاونـت از 15 الى 
21 اردیبهشت ماه اظهار کرد: در این بازه زمانى 100 
حادثه توسط هلال احمر استان اصفهان پوشش داده 
شـده اسـت. وى  افزود: از 15 الى 21 اردیبهشت ماه، 
323 نفـر تحت تأثیـر حوادث قـرار گرفته کـه از این 
تعداد 133 نفر مصدوم که 57 نفر از مصدومان توسط 
نیروهاى هلال احمر به مراکز درمانى انتقال داده شد. 
وى افزود: پایگاه مورچه خورت در هفته گذشـته با 8 
حادثه بیشترین حادثه را به خود اختصاص داده است.

خبر

معاون محیط زیست طبیعى و تنوع زیستى 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان اظهار 
داشت: تالاب گاوخونى که به عنوان مامنى 
براى گونه هاى جانــورى گوناگون از جمله 
پرندگان مهاجر در شرق شهرستان اصفهان 
قــرار دارد، در یک دهه گذشــته با بحران 
خشکى و کاهش منابع آبى روبه رو بوده است.

حسین اکبرى افزود: تعداد پرندگان مهاجر در 
زمستان سال هایى که تالاب گاوخونى پرآب 
بود و وضعیت نرمال داشت، به طور میانگین 
20 هزار قطعه بود و حتى در اوایل دهه 70 به 

150 هزار قطعه نیز رسید.
اکبرى اضافه کــرد: در پایش هاى صورت 
گرفتــه در پهنه تــالاب گاوخونــى به جز 
فلامینگو که گونه شاخص محسوب مى شود، 
پرندگانى دیگر از انواع آبزى و کنارآبزى نظیر 
خانواده حواصیل ها، اگِرگ و آبچلیک ها به 

تعداد قابل توجهى مشاهده شده است.
معاون محیط زیست طبیعى و تنوع زیستى 
حفاظت محیط زیســت اســتان اصفهان 
تصریح کرد: بدون شک قطع و وصل شدن 
جریان آب به سمت تالاب و خشک ماندن 
ســطح آن، تاثیر منفى بر روى میزبانى این 

زیستگاه آبى از پرندگان مهاجر دارد.
وى اضافه کرد: پرندگان مهاجر به مرور زمان 

به تالاب ها و زیستگاه هایى که در چند سال 
متوالى آب نداشته باشــند، اطمینان لازم را 
نمى کنند و به مکان هایــى مى روند که آب 
پایدار داشته باشــند و حتى ممکن است به 
تدریج و در طول یک دهه یا بیشــتر، براى 

مهاجرت تغییر مسیر دهند.
اکبرى تاکید کــرد: بدون تردیــد تنها راه 
برون رفت از این بحران زیســت محیطى، 
نهادینه شــدن و تامین حق آبه هاى زیست 
محیطى از ســراب تا پایاب به عنوان حقوق 
عامه و فرانســلى با همــکارى، همدلى و 
هم افزایى مســوولان و گروه هاى مختلف 

جامعه است.
معاون محیط زیست طبیعى و تنوع زیستى 
حفاظت محیط زیســت اســتان اصفهان 
تصریح کــرد: رهاســازى حقابــه تالاب 
گاوخونى بــه دو علت بســیار اهمیت دارد 
زیرا به لحاظ قانونى حق آبه محیط زیســت 
اولویت دوم بعد از شرب اســت باید به این 
اولویت توجه کــرد و دوم شــرایط خاص 
امســال با توجه بــه رهاســازى آذر ماه و 
مهاجرت بهاره پرندگان سبب ورود جمعیت 
بالاى پرنــدگان مهاجر و گونه شــاخص 
فلامینگو به تالاب شــده و جوجه آورى خ

واهند داشت.

معاون محیط زیست اصفهان درباره زاینده رود و تالاب گاوخونى مطرح کرد؛ 

استاندار اصفهان با اشاره به اینکه پیگیرى هاى لازم در راستاى موانع تحقق شعار تاثیر منفى قطع و وصل شدن آب بر پرندگان مهاجر
سال توسط معاون اول رییس جمهور در حال انجام است گفت: باید گزارشى از 
موانع حرکت و رشد تولید در استان تهیه و به معاون اول رییس جمهور ارائه شود.
سید رضا مرتضوى در دویست و چهل و سومین جلسه شوراى برنامه ریزى و 
توسعه استان اصفهان در سالن اجتماعات اســتاندارى افزود: اینگونه موانع از 
جمله تسهیلات و زیر ساخت ها در استانها، فشــار زیادى بر تولید وارد مى کند 
که در جلسه اخیر معاون اول رییس جمهور با استانداران سراسر کشور مباحثى 
بصورت کلى در این زمینه مطرح شد اما مطالبى خاصى در یک چارچوب مستند 

و قطعى ارائه نشد.
استاندار اصفهان اظهار داشت: در صورتیکه این موانع و مشکلات بصورت دقیق 
و مکتوب ارائه و راهکارهایى براى آنها تعریف شود راحتتر مى توانیم مسوولان 
کشــور را قانع کنیم و با نقش آفرینى در این زمینه تغییر جهتى مثبت در حوزه 

تصمیم هاى کلى کشور بوجود آوریم.
مرتضوى گفت: نتایجى که از قِبَل تحقق شعار سال در حوزه اقتصاد و اشتغال 
جامعه بدســت مى آید مى تواند روند امید آفرینى را در حوزه تولید استان ایجاد 
کند.وى با اشاره به ارائه گزارشى در رابطه با مسدود سازى و توقف ارائه تسهیلات 
توسط بانک هاى اســتان اصفهان به رییس کل بانک مرکزى، تصریح کرد: 
مســوولان بانک مرکزى بطور قاطع اعلام کردند که در صورتیکه بانکى در 

استان اصفهان همراهى و هماهنگى لازم را ندارد باید به تهران معرفى شود.
استاندار اصفهان ادامه داد: باید در این زمینه مکاتبه صریحى با بانک مرکزى 
داشته باشیم و رونوشــت آن را به معاون اول رییس جمهور و وزارت کشور که 
پیگیر این موضوع بودند، ارائه کنیم.وى با اشاره به ابلاغ مصوبه هیات وزیران 
افزود: هیات وزیران در زمینه تحقق شعار سال و جهش تولید با مشارکت مردم 
کار مبسوطى را انجام داده که امروز صبح به استان اصفهان ابلاغ شده و همه 
استانها هم باید برش استانى را مطابق این مصوبه دولت در بخش هاى مختلف 
تعریف و به دولت ارائه کنند.استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: این برش بعنوان 
سند رصد و ارزیابى در زمینه حرکت استان محسوب مى شود که باید در راستاى 

جهش تولید در سال جارى انجام شود. 

گزارش موانع تولید به معاون اول رییس 
جمهور ارائه مى شود

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص بازرگانى نور دانه سپاهان به شناســه ملى 14008234180 و به شماره ثبت 62146 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره 
مورخ 1403/02/03 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: خانم زهرا واللهى به شماره ملى 1273242386 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره وآقاى احمد 
واللهى به شماره ملى 1286584566 به سمت رئیس هیئت مدیره و به سمت مدیرعامل و عضو هیات مدیره وخانم مرضیه محسنى به شماره ملى 
1287065716 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند.کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات و اوراق عادى شرکت با 
امضاء مدیر عامل منفردا همراه با مهر شرکت معتبر است.ضمنا مدیر عامل مجرى مصوبات هیات مدیره نیز خواهد بود . اداره کل ثبت اسناد و املاك 

استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1712142)

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص بازرگانى نور دانه سپاهان به شناســه ملى 14008234180 و به شماره ثبت 62146 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره 
مورخ 1403/02/03 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: خانم زهرا واللهى به شماره ملى 1273242386 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره وآقاى احمد 
واللهى به شماره ملى 1286584566 به سمت رئیس هیئت مدیره و به سمت مدیرعامل و عضو هیات مدیره وخانم مرضیه محسنى به شماره ملى 
1287065716 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند.کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات و اوراق عادى شرکت با 
امضاء مدیر عامل منفردا همراه با مهر شرکت معتبر است.ضمنا مدیر عامل مجرى مصوبات هیات مدیره نیز خواهد بود . اداره کل ثبت اسناد و املاك 

استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1712135)

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص فن آوران سیستم نوین ارقام به شناسه ملى 14005741076 و به شماره ثبت 55922 به اســتناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده مورخ 
1402/10/06 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقاى سید منصور احمدى به شماره ملى 1091465177 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره وخانم مهناز رفیعى به شماره ملى 1285637909 
به سمت عضو اصلى هیئت مدیره وتامین مواد اولیه فولاد خاورمیانه به شناسه ملى 14007609162بعنوان اعضاى هیات مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند.حسابرسى هوشیار 
ممیز به شناسه ملى 10100439645 به عنوان حسابرس مستقل وبه سمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى وموسسه حسابرسى بهین تراز آریا به شناسه ملى 14010848201 
به عنوان حسابرس مستقل و به سمت بازرس اصلى تا پایان سال مالى انتخاب گردیدند.روزنامه کثیرالانتشار نصف جهان جهت نشر آگهى هاى شرکت تعیین گردید. صورتهاى مالى 
شرکت مربوط به سال مالى منتهى به 1401/12/29 مشتمل بر صورت ســود و زیان، صورت وضعیت مالى ، صورت تغییرات در حقوق مالکانه و صورت جریان هاى نقدى شرکت به 

تصویب رسید. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1712127)

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص سلامت گستر دانیال به شناسه ملى 10260544494 و به شماره ثبت 36894 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1403/02/03 تصمیمات ذیل اتخاذ شد - سیدمسیح غروى نیستانى به شــماره ملى 1249497302 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره نگین 
هلاکوهى فیل آبادى به شماره ملى 1270884530 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره مرجان غروى نیستانى به شماره ملى 4723189211 به 
سمت مدیرعامل و به سمت رئیس هیئت مدیره تا تاریخ 1405/02/03 انتخاب گردیدند. -کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک ، 
سفته ، قراردادها و اوراق عادى و ادارى با امضاء مدیرعامل و با مهر شرکت معتبر است .ضمنا مدیر عامل شرکت مجرى مصوبات هیات مدیره خواهد 

بود. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1712116)
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نتایج این هفته لیگ برتر آخرین شــانس قهرمانى سپاهان را از بین برد. 
سپاهان در حالى مقابل مس در رفســنجان به تساوى یک بر یک دست 
یافت که شــاگردان ژوزه مورایس موقعیت هاى زیادى را در نیمه اول و 
همینطور نیمه دوم از دست دادند تا نتوانند امتیاز بیشترى از این بازى مهم 
کسب کنند. البته درخشش حامد لک دروازه بان آماده این روزهاى مس 

هم در این نتیجه و هدر رفتن موقعیت هاى سپاهان بى تاثیر نبود.
 سپاهان برابر مس رفسنجان به نتیجه تساوى یک بر یک رضایت داد تا 
با 48 امتیاز رتبه سومى خود را نیز در خطر ببیند. این نتیجه همچنین یک 

پیامد تلخ دیگر براى زردپوشان داشت.
باتوجه به ایجاد اختلاف 11 امتیازى براى سپاهان در صدر جدول، حالا 
شانس قهرمانى این تیم در سه هفته پایانى به عدد صفر رسیده و این تیم 

به هیچ وجه نمى تواند به عنوان قهرمانى برسد.
نکته جالب اینکه هفته پیش احتمال قهرمانى تیم تراکتور هم به عدد صفر 
رسیده بود تا حالا پرسپولیس و اســتقلال تنها مدعیان قهرمانى در لیگ 

برتر ایران لقب بگیرند.

  سپاهان حالا با تراکتور مى جنگد!
تیم فوتبال تراکتور با پیروزى برابر گل گهر و با استفاده از تساوى سپاهان 

در رفسنجان به یک امتیازى این تیم رسید. 
در هفته بیســت و هفتم رقابت هاى لیگ برتر طلایى پوشان اصفهانى 
در رفسنجان به مصاف مس رفتند و در دیگر مســابقه سرمه اى پوشان 
ســیرجانى در تبریز با تراکتور مصاف دادند. مصاف شاگردان مورایس و 
نویدکیا در پایان با تساوى یک بر یک تمام شــد و تراکتور هم با دو گل 

موفق شد شاگردان اوزونیدیس را شکست دهد.
با نتایجى که به دست آمد سپاهان در پایان هفته بیست و هفتم و در فاصله 
3 هفته مانده تا پایان مسابقات 48 امتیازى شد و تراکتور به لطف 3 امتیاز 
حساسى که به دست آورد، 47 امتیازى شد و به یک امتیازى سپاهان رسید.

کسب جایگاه ســوم از این جهت براى تراکتور و سپاهان مهم است که 
اگر در جام حذفى نتوانند به قهرمانى دست پیدا کنند، حضور در رتبه سوم 
جدول لیگ مى تواند آنها را به ســطح دوم رقابت هاى باشگاهى در آسیا 

برساند و باید دید درنهایت 4 سهمیه فوتبال ایران در رقابت هاى باشگاهى 
قاره براى سال آینده کدام تیم ها خواهند بود.

با این وصف در سه هفته باقى مانده همانطور که استقلال و پرسپولیس 
براى کسب قهرمانى مى جنگند، این نبرد میان تراکتور و سپاهان نیز براى 

کسب رتبه سومى جریان خواهد داشت.

  کنایه سرمربى سپاهان به ستاره هاى تیم!
در پایان مســابقه ژوزه مورایس نشســت خبرى کوتاهــى را برخلاف 
همیشه پشت سر گذاشــت و در بخش پایانى صحبت هایش بار دیگر به 
بازیکنان تیمش کنایه زد و به خاطر از دست رفتن موقعیت هاى پرشمار 
گلزنى گلایه داشــت. او در بخش پایانى نشســت خبرى گفت: «ما هر 
بازى موقعیت هاى زیادى را هدر مى دهیم. شــاید به خطر این است که 

سوپراستار داریم.» 
این صحبت هاى مورایس در حالى مطرح شده که این مربى در دو نشست 
خبرى خود نیز با نام بردن از بازیکنان پرسپولیس و ناکامى این تیم در جام 
حذفى و مقایسه کردن بازیکنان تیمش با بازیکنان پرسپولیس، از اینکه 
از ابتداى فصل روى تیمش به دلیل پرســتاره بودن هجمه وجود داشته، 

گلایه کرد.

  درخواست هواداران سپاهان از محرم نویدکیا
پس از اینکه ســوت پایان مسابقه مس رفسنجان و ســپاهان با تساوى 
یک بر یک به صدا درآمد و بازیکنان و اعضاى دو تیم در حال ترك زمین 
بودند، هواداران سپاهانى که در اســتادیوم مس بودند شروع به تشویق 
محرم نویدکیا کردند و فریادهاى آنها باعث شد نویدکیا به سمت جایگاه 

آنها برود.
محرم نویدکیا ابتدا کمى به آنها نزدیک به آنها شد و پس از تشکر از آنها به 
سمت رختکن رفت، اما بار دیگر هواداران سپاهان از او درخواست کردند 
که به آنها نزدیک تر شود و شــماره 4 فراموش نشدنى طلایى پوشان با 

قبول درخواست آنها چند قدمى نزدیک تر شد.
در این شــرایط او به راحتى مى توانســت صداى تک تک هواداران کم 

تعدادى که در استادیوم شهداى مس بودند را بشنود و جالب اینکه یکى 
از درخواســت هاى آنها که در همهمه از ویدئوهاى منتشر شده به گوش 
مى رسد، مطرح کردن موضوع بازگشت محرم نویدکیا به سپاهان بود که با 
واکنش خاصى از سوى سرمربى این روزهاى مس رفسنجان همراه نشد. 
این همان درخواســتى بود که طى هفته هاى اخیر روى سکوهاى نقش 

جهان هم شنیده شده و واکنش مورایس را هم به همراه داشت.
نکته قابل توجه درباره محرم نویدکیا اینکه او در دومین ســال حضورش 
در راس کادر فنى ســپاهان وقتى لیگ و جام حذفى را براى دومین سال 
پیاپى از دست داد، تحت فشار هواداران سپاهانى قرار گرفت و به همین 
دلیل تصمیم گرفت در پایان فصل راه جدایى در پیش بگیرد و به قرارداد 

سه ساله اش پایبند نماند.

  حسرت بزرگ محرم 
مس رفسنجان اگرچه از نیم فصل دوم با حضور محرم نوید کیا در راس 
کادر فنى خود شرایط نسبتا بهترى پیدا کرده و از نظر نتیجه گیرى به یک 
ثبات نسبى رســیده اما همچنان یک طلسم بزرگ را در لیگ برتر همراه 

خود دارد و آن هم به پیروز نشدن در بازى هاى خانگى برمى گردد.
مسى ها در شرایطى عصر روز شنبه مقابل سپاهان به تساوى یک بر یک 
رسیدند که در 5 بازى خانگى گذشــته خود با هدایت محرم نوید کیا هم 

نتیجه اى بهتر از تساوى کسب نکرده بودند.
مس در نیم فصل دوم مقابل تیم هاى هوادار، تراکتور، ذوب آهن، پیکان، 
گل گهر و سپاهان به میدان رفته که همه این بازى ها با تساوى به پایان 

رسیده است.
پابرجا ماندن طلسم پیروز نشدن در بازى هاى خانگى باعث شد تا محرم 
نوید کیا ســرمربى نارنجى پوشــان بابت این اتفاق از هواداران تیمش 
عذرخواهى کند. نوید کیا در نشســت خبرى بعد از بازى با سپاهان گفت: 
«اینکه هواداران آخر بازى من را صدا مى کنند، شرمنده ام مى کنند. چون 
من همه بازى هاى خودم را در رفســنجان اینجا مساوى مى کنم، با این 
تشویق هایشان تازه بیشتر شرمنده مى شوم. امیدوارم که در ادامه بتوانیم 

تا جایى که مى شود به تیم کمک کنیم.»

  اولتیماتوم به مدیران باشگاه مس
اگرچه مس رفسنجان توانســته با محرم نویدکیا به روزهاى خوب خود 
بازگردد و حالا با فاصله گرفتن از رتبه هــاى انتهایى جدول رده بندى در 
مســابقات جام حذفى نیز یکى از مدعیان کسب جام به شمار مى رود، اما 
همواره از زمان حضور نویدکیا مشکلات مالى که میراث سال هاى گذشته 

هم هست، در تیم فوتبال دیده شده است.
نویدکیا یک بار استعفا داد که البته پذیرفته نشد و چندین مرتبه هم تمرینات 
مسى ها به همین دلیل با اخلال مواجه شده، که مجموع این شرایط سبب 
شد سرمربى نارنجى پوشان بخشى از حرف هاى خود را در نشست خبرى 

به مطالبات بازیکنانش اختصاص بدهد.
نویدکیا در بخشــى از نشست بد از بازى با ســپاهان با خطاب قرار دادن 
مســئولان اســتانى و همینطور مدیران باشگاه و شــرکت مس اینطور 
موضع گیرى کرد و گفت: «باید اینجا خیلى شفاف و روشن به مدیرعامل، 
هیئت مدیره و مسئولان شهرى و سایر مســئولان در شرکت مس و... 
بگویم که بازى هفته آینده براى من یک بازى فوق العاده حساس است. 
من نوشدارو بعد از مرگ سهراب نمى خواهم. آن موقع دیگر فایده ندارد. 
هرکارى مى خواهند براى تیم بکنند، الان وقتش است. لطفا، خواهشا پول 
بازیکنان من که از سال قبل باقیمانده را بدهید. نمى گویم امسال، از سال 
قبل که باقى مانده را بدهید. به 10 بازیکن بدهکار هستیم و باید پولشان 
را بدهیم. بعد از این بازى دیگر به درد من نمى خورد. اگر قرار است کارى 

برایشان بکنید، الان بکنید.» 
با بسته شدن پرونده رقابت هاى لیگ برتر در هفته بیست و هشتم، 8 تیمى 
که در جام حذفى باقى مانده اند و مس رفســنجان یکى از آنهاست آماده 
مصاف یک چهارم نهایى جام حذفى مى شوند. شاگردان محرم نویدکیا 
در این مرحله از مسابقات باید در تبریز به مصاف تراکتور بروند و باید دید 
واکنش مدیران شرکت و باشــگاه مس به درخواست محرم پیش از این 

بازى حساس چه خواهد بود.

محرم شانس قهرمانی سپاهان 
را کلاً نابود کرد!

رحمان جعفرى در هفته بیست و هفتم لیگ برتر دهمین گل خود را به ثمر رساند و براى اولین بار تعداد گل هاى 
خود را دورقمى کرد. مهاجم تیم تراکتور که با درخشش در پیراهن شمس آذر مورد توجه سرخپوشان تبریزى قرار 
گرفت نیم فصل به جمع بازیکنان این تیم اضافه شد. جعفرى براى دهمین گل خود 6 هفته صبر کرد و در نهایت 
در بازى با گل گهر سیرجان دهمین گل فصل خود را به ثمر رساند و در کنار رضا اسدى در رتبه دوم برترین گلزنان 
لیگ برتر قرار گرفت. مهاجم بلندقامت و خوش استیل تراکتور در این فصل شانس اندکى براى کسب آقاى گلى 
خواهد داشت اما در سال هاى آینده رسیدن به آقاى گلى با توجه به سبک بازى که او دارد دور از انتظار نخواهد بود.

تیم ملى فوتسال بعد از قهرمانى در آسیا باید خود را براى جام جهانى ازبکستان که شهریورماه امسال برگزار 
مى شود، آماده کند. این قهرمانى این بار با هدایت مرد شماره یک فوتسال ایران، وحید شمسایى به 
دست آمد. او مى گوید: من در تیم ملى مهمان هستم. نه چیزى پهن کردم، نه به کسى وصل هستم و 
نه دوست دارم به کسى وصل باشم.  اگر کسى را مى خواهید نفرین کنید، بگویید مربى شود. بازى کردن 
به این شکل است که شما تنها خودتان را مى بینید اما وقتى مربى هستید، 85 میلیون آدم روى شانه شما 
مهرى پاى اسم کسى نزدم تا او همیشه باشد اما قاعدتا 60 تا 70 درصد تیم ملى در  نشسته است. در تیم ملى ُ

جام جهانى با همین نفرات تیم ملى در آسیا باید یکى باشد.

رقیب جدی برای مدعیان آقای گلی! شمسایی: به کسی وصل نیستم

جلال على محمدى چهره شــاخص تیم فوتبال 
مس رفسنجان و همینطور دیدار مس و سپاهان در 

ورزشگاه شهداى مس بود. 
فصل گذشته جلال على محمدى در حالى پس از 
ســه فصل حضور متوالى در اردوى طلایى پوشان 
اصفهانى از این تیم جدا شــد که تمایل به ماندن 
داشت، اما در مدار تاکتیکى و تفکرات ژوزه مورایس 
قرار نداشــت تا راهى جز جدایى از باشگاهى که از 

آنجا به فوتبال ایران معرفى شده بود، پیدا نکند.
جلال که کاپیتان فصل گذشــته سپاهان بود و در 
نیم فصل دوم یکى از بازیکنــان کلیدى این تیم 
در ثبت 12 پیروزى، 2 تســاوى و یک شکست به 
شمار مى رفت، به مانند تیم فوتبال مس رفسنجان 
نیم فصل اول خوبى را تجربه نکرد. با این حال در 
همین روزها وقتى در ورزشگاه نقش جهان تیمش 
با نتیجه 4 بر یک مغلوب شد، در وقت هاى اضافى 
از روى نقطه پنالتى گلزنى کرد و البته مطابق انتظار 

شادى اى هم در کار نبود.
مس رفســنجان پس از حضور محرم نویدکیا سر 

و شــکل کاملا متفاوتى پیدا کرده و علاوه بر 
جدا شــدن از رتبه هاى انتهایى جدول 

رده بندى، یکى از 8 تیــم برتر جام 
حذفى هم به شــمار مــى رود و با 
توجه به حذف استقلال امیدوار به 

قهرمانى در این تورنمنت هستند.
در این شرایط مشخص بود که 
سپاهان بازى سختى مقابل مس 
رفسنجان در پیش دارد و با وجود 

اینکه نیمه اول با پیروزى مورایس 
و شاگردانش تمام شــد، در نیمه دوم 

جلال على محمدى که در نیمه اول هم نمایش 
خوبى داشت، درخشان ظاهر شد و علاوه بر ثبت 
گل تســاوى در دقیقه 60 که با یک ضربه سر 
شیرجه اى رقم خورد، دو ســه مرتبه دیگر هم 
تا آستانه گلزنى یا ســاختن گل پیش رفت، اما 
درنهایت مسابقه حساس سپاهان در مقابل تیم 

محرم نویدکیا با تساوى یک بر یک تمام شد. 
نکته قابل توجه اینکه جلال در رفسنجان هم پس 
از گلزنى مقابل تیم ســابق و محبوبش جشن گل 
نگرفت تا نشان دهد احترام خاصى براى سپاهان 

و هوادارانش قائل است.
بى شک در رقم خوردن این نتیجه عملکرد جلال 
على محمدى بى اثر نبود؛ هافبکى که دوست داشت 
به حضورش در سپاهان ادامه بدهد و به دلیل اینکه 
مورایس علاقه اى به حفظ او نشان نداد، از انگیزه 
بالایى مقابــل این مربى پرتغالى و تیم ســابقش 

برخودار بود.
این ششمین گل فصل جلال در رقابت هاى لیگ 
برتر بود که در حال پشــت 
سر گذاشــتن یکى از 
بهترین فصول دوران 

حرفه اى خود است.

هافبک خلاق فوتبال ایــران در تصمیمى عجیب 
اکنون در 33 سالگى دور از بازى قرار دارد؛ بازیکنى 
که هنوز هم جاى خالى پاس هاى مهندســى اش 

احساس مى شود.
طى دو فصل اخیر ریکاردو آلــوز برزیلى از تراکتور 
توانسته در صدر جدول برترین پاسورهاى لیگ برتر 
قرار گیرد و به بازیکنى از ایران اجازه نزدیک شدن به 

این جایگاه را نداده است.
اما فوتبال ایران همین چند فصل پیش بازیکنى در 
اختیار داشت که حضورش پشت هر ضربه ایستگاهى 
بوى گل مى داد. محسن مسلمان هافبک تکنیکى و 
خلاقى که دوران پر فراز و نشیبى را در فوتبال ایران 
پشت سر گذاشــت، اکنون دومین فصل دورى از 
فوتبال را پشت سر مى گذارد، آن هم در شرایطى که 
به تازگى 33 ساله شده است و از فرم بدنى اش نیز 

فاصله نگرفته است.

تصمیمى عجیب کــه با توجه به شــناختى که از 
روحیاتى این بازیکن داشتیم، چندان عجیب نبود. 
مسلمان که بعد از قهرمانى دراماتیک پرسپولیس 
و به واسطه اتفاقاتى که در جشن قهرمانى سرخ ها 
افتاد، قربانى تصمیم برانکو ایوانکوویچ شده بود، در 
ادامه نتوانست روحیه خود را حفظ کند و حضورش 
در ذوب آهن و در ادامه ســپاهان و سایپا او را به آن 
سرمستى که نیازمند آن بود نرســاند تا تصمیم به 

پایان کار بگیرد.
با این حال محسن مسلمان با پاس هاى طلایى و 
مهندســى خود جایگاه خاصى دارد و این روزها که 
بحث برترین پاسور ها داغ شده، جاى او خالى تر از 

همیشه به نظر مى رسد. 
محســن مســلمان همانند دوران بــازى اش با 
تصمیمات غیرقابل پیش بینى اش همه را شگفت زده 
کرد و در 31 سالگى به پیشــنهاد هیچ تیمى پاسخ 
مثبت نداد. مســلما او با توانایى فنــى و ذاتى اش 
همچنان مى توانست در این فوتبال مشتریان خاص 
خودش را داشته باشد، اما مثل همیشه تصمیم خاص 
خودش را گرفت. اما به نظر مى رسد او نیز دلش براى 
روزهاى پرافتخارش تنگ شده باشد؛ جایى که هر 
روز با انتشار تصاویر خاطره انگیز روزهاى فوتبالى 

درخشان خود، یاد آنها را زنده مى کند.

انتقام کاپیتان سابق سپاهان از مورایس

چه خبر از مهندس مسلمان؟!

قهرمان پارا دو و میدانی جهان آرام گرفت
مراسم تشییع پیکر و خاکسپارى «رشید مسجدى» قهرمان پارا دو و میدانى جهان، روز شنبه در آرامستان «باغ 
رضوان» اصفهان برگزار شد. جمعى از قهرمانان، پیشکسوتان ورزشى، معلولان و ورزش دوستان در این مراسم در 
محل قطعه «نام آوران» آرامستان باغ رضوان اصفهان حضور داشتند. مرحوم مسجدى قهرمان مسابقات جهانى 
پاریس و بازى هاى پاراآسیایى هانگژو چین در پرتاب وزنه بود و سهمیه پارالمپیک امسال پاریس را نیز داشت. وى 
بدلیل وجود توده بدخیم در زبان(سرطان) تحت عمل جراحى قرار گرفت اما در نهایت چشم از جهان فروبست. این 

ورزشکار در یکسال گذشته در مسابقات و اردوهاى متعددى حضور داشت.

عنایتی، شوخی و خنده را تعطیل کرد 
سرمربى پیکان قبل از دیدار حساس با ذوب آهن با جدیت زیادى کارش را در تمرینات جلو برد. خودروسازان تهرانى 
با دو شکست متوالى که در هفته هاى گذشته به دست آوردند حالا بار دیگر خطر سقوط به دسته اول را احساس 
مى کنند و نیازمند همه امتیازات باقى مانده هستند. پیکان در هفته بیست و هفتم لیگ برتر عصر امروز دوشنبه 
مهمان ذوب آهن است؛ از این رو رضا عنایتى که همواره رابطه صمیمانه و گرمى با بازیکنان خود دارد در تمرینات 

روزهاى اخیر پیکان با جدیت بیشترى کارش را انجام داد و البته خبرى از شوخى و خنده هاى همیشگى نبود.

ساپینتو: من مبارز به دنیا آمده ام
آپوئل در هفته پایانى لیگ برتر قبرس موفق شد عنوان قهرمانى را از آن خود کند. ساپینتو سرمربى این تیم به پنج 
سال ناکامى این تیم پایان داد و آنها براى بیست و نهمین بار در لیگ داخلى، قهرمان شدند. ساپینتو گفت: من براى 
جنگیدن و پیروزى به دنیا آمده ام. من قوى بودم، دوام آوردم و به عنوان یک تیم قهرمان شدیم. شخصیت من این 
است که مقابل هر شرایط متفاوتى بجنگم، من یک برنده متولد شده ام و بازیکنانم هم همینطور. این یکى دیگر از 

چالش هاى حرفه اى من بود و موفق شدیم. من به بچه ها افتخار مى کنم.
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تیم ملى فوتسال بع
مى شود، آم
دست آمد.
نهدوست دارمب
این شکل است به
نشسته است. در تی

جام جهانى با همین

شم

شمار مى رفت، به مانند تیم فوتبال مسرفسنجان
نیم فصل اول خوبى را تجربه نکرد. با این حال در 
همین روزها وقتى در ورزشگاه نقش جهان تیمش 
4با نتیجه 4 بر یک مغلوب شد، در وقت هاى اضافى 
از روى نقطه پنالتى گلزنى کرد و البته مطابق انتظار 

شادى اى همدر کار نبود.
مس رفســنجان پس از حضور محرم نویدکیا سر 

و شــکل کاملا متفاوتى پیدا کرده و علاوه بر 
جدا شــدن از رتبه هاى انتهایى جدول 

8رده بندى، یکى از 8 تیــم برتر جام 
حذفى هم به شــمار مــى رود و با 
توجه به حذف استقلال امیدوار به 

قهرمانى در این تورنمنت هستند.
در این شرایط مشخص بود که
سپاهان بازى سختى مقابل مس

رفسنجان در پیش دارد و با وجود 
اینکه نیمه اول با پیروزى مورایس 

شاگردانش تمام شــد، در نیمه دوم  و
جلال على محمدى که در نیمه اول هم نمایش 
خوبى داشت، درخشان ظاهر شد و علاوه بر ثبت 
0گل تســاوى در دقیقه 60 که با یک ضربه سر 
شیرجه اى رقم خورد، دو ســه مرتبه دیگر هم 
تا آستانه گلزنى یا ســاختن گل پیش رفت، اما 
درنهایت مسابقه حساس سپاهان در مقابل تیم 

که در حال پشــت  برتر بود
سر گذاشــتن یکى از

بهترین فصول دوران 
حرفه اى خود است.



صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان

فرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسىفرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسى

ــراى  ــن از شــنیدنى ها و چشــم هایى ب ــد گرفت ــراى پن ــى ب خــدا گوش های
ــدن  ــما بخشــیده اســت و هــر عضــوى از ب ــه ش ــا، ب ــار زدن تاریکى ه کن
ــا در ترکیــب ظاهــرى  ــوده ت را اجــزاى متناســب و هماهنــگ عطــا فرم
صورت هــا و دوران عمــر باهــم ســازگار باشــند، بــا بدن هایــى کــه منافــع 
ــا  خــود را تأمیــن مى کننــد و قلب هایــى کــه روزى را بــه سراســر بــدن ب
ــد و در  ــدا برخوردارن ــکوهمند خ ــاى ش ــانند و از نعمت ه ــار مى رس فش

ــد. ــدادادى بهره مندن ــلامت خ ــکرگزارند و از س ــا ش ــر نعمت ه براب
مولا على (ع)

مدیر عامل و سردبیر: ایرج ناظمى

مدیر مسئول: هوشنگ غلامى

نشانى: اصفهان، خیابان مدرس، خیابان ادیب

تلفن: 34452005                نمابر: 34452006

چاپ:   رنگین کمان                          

تمام درآمد حاصل از فروش این روزنامه و بخشى از مبلغ آگهى هاى بازرگانى صرف کمک به بیماران نیازمند مى شود.

وب سایت:

ایمیل:

سروش:

اینستاگرام:

پیامک: 30007642       و      09132008640

www.nesfejahan.net

info@nesfejahan.net

nesfejahannewspaper

nesfejahannewspaper

جلسه هم اندیشــى و ارزیابى سالیانه عملکرد مخابرات 
منطقه اصفهان صبح روز -چهارشنبه 19 اردیبهشت ماه 
1403- با حضور مدیر منطقه، معاونین، روساى ادارات و 

شهرستان ها در سالن کوثر مخابرات برگزار شد.
به گزارش اداره روابط عمومى مخابرات منطقه اصفهان 
، اسماعیل قربانى مدیر مخابرات منطقه اصفهان در این 
جلســه ضمن تبریک ایام دهه کرامت و در پیش بودن 
هفته ارتباطات با اشاره به لزوم استفاده از ظرفیت هاى 
خودگردانى اســتان گفت: محور فعالیت هاى ما باید در 
مدار خودگردانى باشــد و از این ظرفیت باید براى بروز 
خلاقیت ها، شکوفایى و عینیت بخشیدن به استعدادها، 
افزایش بهره ورى سازمان، ایجاد فضایى براى مشارکت 
با بیــرون و درون مجموعه، افزایش احســاس اعتماد 
به نفس و اســتقلال و تصمیم گیــرى عملیاتى نهایت 

استفاده را نمود.
مدیر مخابرات منطقه استان افزود: باید با شناخت دقیق 

نقاط قوت و ضعف مجموعه و فرصت ها و تهدیدهاى 
بیرونى، نقاط ضعف را به قــوت و تهدیدها را به فرصت 
تبدیل کرد و اثرات تهدیدات را در ســازمان به حداقل 

رساند.
وى عنوان کرد: باید با برنامه ریزى و تلاش همه جانبه و 
با بسیج همه امکانات، در مسیر تحقق سودآورى بیشتر از 
طریق مدیریت هزینه ها و افزایش درآمدها گام برداشت.

قربانى در ادامه بیان کرد: روســا و مدیران باید علاوه 
بر کارهاى روزانه با یک ذهن فعــال و پویا به تحلیل و 
بررسى موضوعات شرکت بپردازند و  فکر و تلاش خود را 
در مسیر تعالى سازمان به کار ببندند.در ادامه جلسه محمد 
جواد برمکى رئیس اداره روابط عمومى مخابرات منطقه 
اصفهان نیز ضمن خیرمقدم به حضار و تبریک ایام دهه 
کرامت گفت: متفاوت با روال قبل، بر اساس برنامه ریزى 
انجام شده توسط مدیریت محترم دفتر، در این جلسه با 
اختصاص زمان تمامى مدیران و رؤساى شهرستان ها با 

ارائه پرزنت خود فرصت کاملى براى معرفى شاخص ها 
و آمار مخابراتى شهرستان، بیان مشکلات و نیازمندى 
ها، همچنین تبیین ظرفیت هاى موجود در شهرســتان 
و ارائه پیشــنهادات خود در جهت بهره بــردارى از این 
ظرفیت ها در راســتاى کمک به افزایش درآمد شرکت 

خواهند داشت.
شایان ذکر اســت در ادامه، هریک از معاونین و مدیران 
ســتادى منطقه نیز باتوجه به موضوعــات مطروحه از 
ســوى مدیران و روساى شهرســتان ها، نقطه نظرات 
خود در جهت چگونگى تحقــق حداکثرى برنامه هاى 
عملیاتى استان و پوشش نیازمندى هاى شهرستان ها 

را بیان داشتند.
گفتنى است، در این جلســه نتایج ارزیابى عملکرد سال 
1402 مخابرات منطقه اصفهان، توســط بهزاد کشانى 
رئیس اداره برنامه ریزى و کنترل برنامه ها اعلام شد و 
از شهرســتان هاى برتر با اهداى لوح تقدیر و هدایایى، 

تقدیر به عمل آمد.
در این ارزیابى ها، از سروش صادق زاده مدیر مخابرات 
شهرســتان نجف آباد بعنوان شهرســتان برتر در گروه 
یک؛ از ســیدمحمد منیرى رئیس مخابرات شهرستان 
گلپایگان بعنوان شهرســتان برتر در گروه دو؛ از مهدى 
محمدى رئیس مخابرات شهرســتان چادگان بعنوان 
شهرستان برتر در شهرســتان هاى گروه سه؛ از ابوذر 
فتاحى رئیس ناحیــه جنوب بعنوان برتریــن ناحیه در 
مدیریت مخابرات مرکز استان؛ و از شیلا صفایى رئیس 
اداره مخابرات شهرستان شهرضا نیز به عنوان شهرستان 
برتر در مولدســازى املاك در طى سال 1402، تجلیل 

و قدردانى شد.

در جلسه هم اندیشى و ارزیابى سالیانه عملکرد مخابرات منطقه اصفهان عنوان شد؛

لزوم مدیریت هزینه ها و افزایش 
درآمدها در مجموعه مخابرات  رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شــرکت 

توانیر طــى تقدیرنامــه اى، از تلاش ها و 
خدمات مدیرعامل و همکاران شرکت توزیع 
برق استان اصفهان بخصوص ذیحساب و 
همکاران حوزه مالى در این شرکت قدردانى 

کرد.
به گزارش روابط عمومى شرکت توزیع برق 
استان اصفهان، در این تقدیرنامه آمده است: 
اخذ اظهار نظر مقبول از سازمان حسابرسى 
در خصوص صورت هــاى مالى طرح هاى 
تملک دارایى هاى سرمایه اى براى سه سال 
متوالى از مصادیق تبلور تلاش متعهدانه و 
متخصصانه جنابعالى ذیحساب و همکاران 
آن شــرکت بوده که به عنوان برگ زرین 
دیگرى در کتاب مجاهدتها و تلاشــهاى 

همکاران صنعت برق رقم خورده است.
مصطفى رجبى مشهدى در ادامه این تقدیر 
نامه آورده است: بدینوســیله از همکارى، 
تلاش و خدمــات جنابعالــى و همکاران 
شــرکت توزیع نیروى برق استان اصفهان 
که با رعایت قوانین و مقــررات مربوطه و 
دقت نظر در راهبرى امور یا هدف دستیابى 
به سیاست هاى کلان وزارت نیرو و شرکت 
توانیر به نحو مناسب گام برداشته اید تشکر 
و تقدیر بــه عمل آمــده و از خداوند متعال 
خواهانیم در سایه توجهات حضرت بقیه اله 
الاعظم و تحت زعامت مقام معظم رهبرى 
موجبات تحقــق اهداف دولــت کارآمد و 
مردمى در استمرار دستاوردهاى درخشان 

صنعت برق باشید.

تقدیر از
 شرکت توزیع برق
 استان اصفهان

ذوب آهن ، آماده توسعه همكاری
 با شركت های دانش بنیان

با توجه به اینکه عمده توســعه صنعت فولاد در 
کشــور ما به دســت جوانان همین مرز و بوم به 
وجود آمده،اکنون نیز تنها راهکار پیشرفت صنعت 

، میدان دادن به شرکت هاى دانش بنیان است .
مدیرعامل ذوب آهــن اصفهان در نمایشــگاه 
اینوتکس در نشست گره گشایى صنعت به دست 
دانش بنیان ها که در پارك فناورى پردیس برگزار 
شد از عزم راسخ ذوب آهن اصفهان براى استفاده 
از توانمندى هاى شرکت هاى دانش بنیان در به روز 
رسانى تجهیزات و روند تولید این مجتمع بزرگ 

صنعتى خبر داد.
مهدى کوهى در این پنل به ارائه  راهکارهایى براى 
تسهیل ارتباط شرکت هاى دانش بنیان با صنعت 
پرداخت و گفت:با توجه به اینکه عمده توســعه 
صنعت فولاد در کشور ما به دست جوانان همین 
مرز و بوم به وجود آمده،اکنون نیــز تنها راهکار 
پیشــرفت صنعت ، میدان دادن به شرکت هاى 
دانش بنیان است .وى افزود : این میدان دادن به 
شرکت هاى دانش بنیان باید به گونه اى هدفمند 
همانند دفاتر ارتباط بــا صنعت که پیش از این در 

دانشگاه ها فعال بود و مدیران بسیارى را تحویل 
صنایع کشور داد ، انجام شود.

مدیرعامــل ذوب آهن اصفهان اظهار داشــت: 
تســهیل ارتباط شــرکت هاى دانــش بنیان با 
سرپرستان و مدیران دســت اندرکار در مجموعه 
ذوب آهن کمک شــایانى به شناسایى مشکلات 
و معضلات موجود، همچنین یافتن راهکارهایى 
براى تبدیل فرایند سنتى تولید به تکنولوژى هاى 

روز از جمله هوش مصنوعى مى کند.
کوهى بیان داشت: داشــتن قدرت ، نقش تعیین 
کننده اى در پیشــرفت دارد از ایــن رو مجموعه 
ذوب آهن اصفهان نیز در تلاش اســت با کمک 
متخصصــان در زمینــه تکنولوژى هــاى نــو 
تغییــرات لازم را ایجاد کند. ایــن مجتمع بزرگ 
صنعتى حدود 85 درصد از قطعــات مکانیکى و 
65 درصــد از قطعات الکتریکى مــورد نیاز خود 
را در داخــل مجموعــه تولید مى کنــد بنابراین 
براى تامیــن مابقى قطعات مــورد نیاز همکارى 
و مشــارکت شــرکت هاى دانش بنیــان لازم و

 ضرورى است .

ارزش بازار جهانى غذاى حلال در ســال 2023 به 2339.1 میلیــارد دلار (2.3
تریلیون دلار) رســید و انتظار مى رود کل درآمدهاى بازار غذاى حلال از ســال 
2024 تا ســال 2030  با نرخ رشــد مرکب ســالانه 10.5 درصد رشــد کند و تا 
2030 به حدود 5284.96 میلیارد دلار(5.3 تریلیون) برســد.صنعت حلال به غذا 

و تغذیه محدود نمى شود، بلکه شــامل داروها، لوازم آرایشى، محصولات و لوازم 
بهداشتى و تجهیزات پزشــکى، علاوه بر بخش خدمات مانند تدارکات، بازاریابى 
رسانه هاى چاپى و الکترونیکى، بسته بندى، برندسازى و تامین مالى است.ایران 
نیز با توجه به توانمندیهاى خود در تامین و صادرات محصولات و خدمات با برند 
حلال گامهاى مشخص و مستمرى در شناخت پتانســیل صنعت حلال و سهم 
خواهى در میان کشورهاى مدعى در این حوزه برداشــته که گواه این امر برپایى 
مســتمر پاویون ملى ایران در معتبرترین رویداد نمایشگاهى این صنعت یعنى « 
نمایشــگاه بین المللى صنعت حلال مالزى (MIHAS) در 13 ســال گذشته 
مى باشد.از همین رو با هدف معرفى ظرفیت هاى تولیدکنندگان و صادرکنندگان 
کشورمان، شــرکت نمایشــگاه بین المللى اصفهان به عنوان نماینده انحصارى  
اتحادیه توســعه تجارت خارجى مالزى (MATRADE)در ایــران اقدام به 
برپایى پاویون ملى ایران در بیستمین دوره رویداد مذکور نموده، لذا از کلیه شرکت 
هاى متقاضى دعوت میشود جهت کسب اطلاعات بیشــتر و رزرو غرفه با و احد 
09129476395 تماس خارجى نمایشگاه اصفهان به شماره 09134083082–

 حاصل نمایند. 

معاون حمایت و ســلامت خانواده کمیته امداد اســتان اصفهان گفت: 6 هزار و 
313 نفر از مددجویان تحت حمایت کمیته امداد استان اصفهان از بیمارى هاى 
خاص و صعب العلاج رنج مى برند.هادى بنایى اظهار کرد: در حال حاضر 6 هزار و 
313 بیمار خاص و صعب العلاج تحت حمایت هستند که از خدماتى مانند کمک 
هزینه هاى فرانشــیز، خدمات ویژه درمان و هزینه نگهدارى از بیماران بسترى 

در منزل همچنین تهیه تجهیزات پزشکى بیماران بسترى، بهره مند مى شوند.
وى با بیان اینکه این دسته از بیماران به مدت طولانى و گاهى تمام عمر بیمارى 
و فشار روحى سنگینى را متحمل مى شوند، ادامه داد: سال گذشته در حمایت از 
این بیماران نیازمند بالغ بر 20 میلیارد و 150 میلیون تومان پرداخت شــده و به 
طور خاص براى تأمین و اهداى 20 دستگاه اکسیژن ساز به مددجویان بیمار نیز 

اعتبارى به ارزش 460 میلیون تومان پرداخت شده است.
معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد اســتان اصفهان با اشاره به بهره 

مندى این بیماران از خدمــات صندوق بیماران خاص و صعــب العلاج، افزود: 
سال گذشــته بیماران تحت حمایت به این صندوق معرفى و از خدماتى که بیمه 
پایه و تکمیلى پوشش نمى دهد به مبلغ 5 میلیارد و 100 میلیون تومان بهره مند

 شدند. 
وى به اقدامات صورت گرفته براى کاهش بخشــى از آلام این نیازمندان بیمار 
اشــاره کرد و گفت: به جز ظرفیت هایى که دولت در سازمان هاى بیمه گر براى 
کمک به این بیماران گذاشــته اســت، این نهاد به همراه شــوراى عالى بیمه، 
فرانشــیز بســترى مددجویان کمیته امداد را با نظام ارجاع رایــگان و خدمات 
دارو، لوازم مصرفى ســهم بیمار را در مراکز دولتى براى کلیه افراد تحت حمایت 
در تعهدات ســازمان بیمه ســلامت لحاظ کرده اســت همچنین این گروه از 
نیازمندان از مزایاى وام کارگشایى امداد تا 50 میلیون تومان نیز مطابق ضوابط

 بهره مند مى شوند.

رییس اتاق بازرگانى، صنایع، معادن و کشاورزى اصفهان گفت: حدود 80 درصد 
از جمعیت فعال استان جزو جامعه کارگرى محسوب مى شوند و این نشانه جایگاه 
ویژه کار و تولید در این دیار است.امیر کشانى گفت: اصفهان از جایگاه ویژه اى در 
تولیدات صنعتى، معدنى و کشاورزى کشور برخوردار است که از دلایل آن مى توان 
به جایگاه خاص کار و تولید در فرهنگ مردمان این دیار اشاره کرد.کشانى تاکید 
کرد: بار اصلى تولید بر عهده کارگران است و بسیارى از مسائل تولید با این گروه 
پیوند خورده است از این رو بر این باورم که براى بهبود وضعیت معیشتى این قشر 
همه باید دست به دست هم دهیم و از جامعه کارگرى حمایت کنیم.وى خاطرنشان 
کرد: مجلس شوراى اسلامى پارسال مصوبه اى داشت که درآمد بالاى 120 میلیون 

ریال را مشمول مالیات کرد اما گرچه در بسیارى از جوامع سکولار اصل بر مالیات 
ستانى است ولى این امر از فردى که زیر خط معیشت درآمد قرار دارد، زیبنده کشور 
ما که خود را طرفدار کار و تولید مى داند، نیست و باید در این زمینه بازاندیشى کرد.

رییــس اتــاق بازرگانــى، صنایــع، معــادن و کشــاورزى اصفهــان تصریح 
کــرد: شــاید رقــم مالیاتــى کــه از کارگــر دریافت مى شــود بــراى دولت 
عــدد زیــادى نباشــد امــا این ارقــام بــراى کارگــران گــزاف به حســاب 

مى آید.
کشانى تصریح کرد: رسیدگى به این مساله پیامى را به جامعه مى دهد که کشور ما 

براى تولید کارگران ارزش قائل است.

حضور در بزرگترین نمایشگاه حلال دنیا در کشور مالزی

۶ هزار بیمار خاص تحت پوشش کمیته امداد اصفهان هستند

۸۰ درصد جمعیت اصفهان جزو جامعه کارگری هستند


